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BAŞKAN TUGAY’DAN
O SÖZLERE CEVAP!AYLA KUBLAY 10

ayla1kublay1@gmail.com

Aldanmayın İzmir’in
havasına!

AHMET DOĞRUYOL

20 yıllık 
ambulanslar…

ahmetdogruyol35@gmail.com
7

Haydi Cemil Tugay 
sıra sende!

4KAZIM ERKMEN

kazimerkmen@gmail.com

ÇAĞLAYAN KÖKKILINÇ

kokkilinc@yahoo.com

Atan galip

11

Demokrat Parti'den istifa eden İzmir Milletvekili Salih Uzun ve İstanbul
Milletvekili Cemal Enginyurt, Cumhuriyet Halk Partisi'ne katıldı

CUMHURBAŞKANI
Recep Tayyip
Erdoğan’ın hafta sonu
İzmir’e ilişkin yaptığı
açıklamaları
değerlendiren
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay,

“Bu ifadeleri üzücü
buluyorum. Çünkü
İzmir’i tanımadığını
ve içinde bulunduğu
gerçek durumu
görmediğini
düşünüyorum” 
dedi. � 4’te

GEÇTİĞİMİZay Meryem
Ana Evi nöbet alanında
meclis toplantısına
katılan Cumhur İttifakı
üyeleri son toplantıya
katılmadı.  � 4’te

YAZILI MAZERET
İLE KATILMADILAR

AGROEXPO 20. KEZ KAPILARINI AÇTI

5 ŞUBAT 2025 ÇARŞAMBA
4 TL

YEPYENİ ROTALAR
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İZMİR’İ dünyaya
bağlayan Adnan
Menderes
Havalimanı,
geçen yıl 11
milyon 500
binden fazla yolcu ağırladı. Her yıl
yolcu ve uçuş sayısını artıran
havalimanını kullanarak yurt içinde
19, yurt dışında ise 70 destinasyonu
keşfetmek mümkün.� 8’de

TARIMA YÖN VEREN
DEV FUAR İZMİR’DE

ÖZELÖZEL
HABERHABER

BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

İzmir’deki yapıların dörtte birinin diri fay zonlarının etki alanında olduğunu
hatırlatan deprem uzmanı Prof. Dr. Hasan Sözbilir, önemli uyarılarda bulundu

‘ÖMÜR BOYU SÜRMELİ’

DEPREMİN bir şehircilik
meselesi olduğunu ve esas
olanın sarsıntının etkilerinin
değil yerleşik alan, sanayi
tesisleri ve ulaşım akslarında

yapılması gerekenler
olduğuna dikkati çeken Genel
Başkan Yardımcısı Gökan
Zeybek, “Beş büyükşehirimiz
acil eylem planını yarın

itibariyle hazır edecekler,
kendileri eşgüdüm içinde ilçe
belediye toplantısı yapacak.
Belediyelerimizin eylem
planları hazır”dedi. � 3’te

Yunanistan’ın Santorini Adası’nda meydana gelen sismik hareketlilik sonrası
Ege’de CHP’li beş belediye başkanı bir araya gelerek yol haritasını belirledi

ŞİDDETE KARŞI GÜVENDELER 6 6 İZSU’DAN YATIRIM HAMLESİKONAK’A KIRK YILLIK HATIR 7

ERHAN’IMIZIN
GÜZEL RUHUNA 

GEÇTİĞİMİZ hafta ansızın
aramızdan ayrılan 

mesai arkadaşımız 
Erhan Ayhan Önel için

gazetemizin önünde lokma
hayrı gerçekleştirdik.

Hayrımıza Önel’in 
sevenleri ve yakınları

katıldı. Ruhu 
şad olsun.� 3’te
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PROFESYONELLERİN buluşma
noktası AGROEXPO Tarım ve
Hayvancılık Fuarı, misafirlerini
ağırlıyor. Fuarİzmir’deki
organizasyona, 90 ülkeden
1000'den fazla firma, kurum ve
kuruluş katıldı. Katılımcılar
açtıkları stantlarda arıcılık,

bitkisel üretim, canlı hayvan,
fidancılık, gübre, hayvancılık,
sulama sistemleri, süt
teknolojileri, tohumculuk,
traktörler, tarım makineleri,
kanatlı sektörü ve yedek parça
alanlarında çalışmalarını ve
yeniliklerini sergiledi. � 9’da
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SİYASET FOKUR FOKUR!
AKIBETLERİ NE OLACAK?
SİYASET bilimci Prof. Dr. Tanju Tosun,
“CHP’ye geçişler, erken seçime yönelik
stratejik bir hamle değil, siyasilerin
kendi geleceklerini inşa etme ve daha
etkili olma arayışlarının bir sonucudur”
derken eski CHP İzmir Milletvekili

Tacettin Bayır, “Bu durum, Türkiye’deki
siyasetin giderek karmaşık hale
geldiğini ve iktidar partisinin de var olan
gücünü sürdürebilmek için her türlü
manevrayı yapacağını gösteriyor”
ifadelerini kullandı. � 4’te
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DOKUZEylül Üniversitesi (DEÜ) Deprem Araştırma ve
Uygulama Merkezi (DAUM) Müdürü Prof. Dr. Hasan
Sözbilir, Ege Telgraf’ın sorularını yanıtladı;  hem İzmir’i
hem Türkiye’nin depremselliğini değerlendirdi. İzmir’deki
yapı-bina stokuna ilişkin açıklamalarda bulunan Prof. Dr.
Sözbilir, yaklaşık 1 milyon 500 bin yapının bulunduğunu
bunların 500 bininin 1999 öncesi olduğunu söyledi. Sözbilir,
İzmir’deki yapıların yüzde yirmi beşinin diri fay zonlarının
etki alanında olduğunu yüzde 20’sinin zayıf ve sıvılaşma
tehlikesi içeren zeminler üzerine yapıldığını vurguladı. 

KORKUTAN ARAŞTIRMA

“24 SAAT TEYAKKUZ HALİNDE OLACAĞIZ”“24 SAAT TEYAKKUZ HALİNDE OLACAĞIZ”

YAĞMUR
DAŞTAN
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HABERHABER

MEMDUH
GÜNEY 

Hasan
Sözbilir

Servet
Ertaş “AFET farkındalığı olması gerektiği kadar yok” diyerek

‘Depreme hazır mıyız?’ sorusunu cevaplayan Sözbilir, afet
yönetmeliği konusunda belli seviyede bir birikimin olduğunu
ancak yeterli olmadığını söyledi. Türk toplumunun deprem
bilincine de değinen Sözbilir, afet farkındalığı ve eğitiminin
dikkatine vurgu yaptı. İZ-AFED Başkanı Servet Ertaş da,
“Yapı stoğumuzu devletin bütçesi ve yerel yönetimlerin
katkısıyla yenileyelim. Deprem sonrası yaşanan salgın
hastalıklar ya da birçok sorunla ilgilenmeye ve
toplumumuzu bu konuda eğitmeye çalışıyoruz” dedi. � 5’te
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Başarılı bir kariyer yolculuğuna emin
adımlarla ilerleyen Sena Küçükkoç,
eğitim hayatından itibaren iletişim ve
sunuculuk alanına duyduğu ilgiyi
profesyonel bir seviyeye taşımayı
başardı. 22 Haziran 1995'te
Lüleburgaz'da dünyaya gelen Küçükkoç,
eğitimine Lüleburgaz Anadolu Lisesi'nde
başladı. Daha sonra Uludağ Üniversitesi
Türk Dili ve Edebiyatı bölümünden mezun
olan başarılı isim, akademik kariyerine
Yıldız Teknik Üniversitesi'nde yüksek
lisans yaparak devam ediyor.

İletişim alanındaki yetkinliğini
geliştirmek adına Başkent İletişim
Bilimleri Akademisi'nde diksiyon,
spikerlik ve sunuculuk eğitimi alan Sena
Küçükkoç, bu alandaki deneyimlerini Tek
Rumeli TV’de kısa süreli bir gönüllü staj
yaparak pekiştirdi. Meslek hayatına özel
bir okulda Türkçe öğretmeni olarak
devam eden Küçükkoç, yıllardır eğitim
verdiği kurumlarda tören sunuculukları

yaparak sahne deneyimini artırdı.
Spikerlik ve sunuculuk konusundaki
yetkinliğini geliştirmeye devam eden
Küçükkoç, bu alanda kendini kanıtlamış
ve dikkat çeken isimlerden biri olma
yolunda ilerliyor.

Güzelliği, pozitif enerjisi, etkileyici ses
tonu ve güçlü hitabet yeteneğiyle fark
yaratan Sena Küçükkoç, hem eğitimci
kimliği hem de iletişim alanındaki
yetkinliğiyle dikkatleri üzerine çekiyor.
Spikerlik alanındaki yeteneklerini
kanıtlayan demo kaydıyla da profesyonel
bir duruş sergileyen Küçükkoç, gelecekte
medya dünyasında adından sıkça söz
ettirecek isimlerden biri olmaya aday.

Kendini sürekli geliştirmeye açık olan
ve başarı yolunda emin adımlarla
ilerleyen Sena Küçükkoç, hem
eğitmenliği hem de sunuculuk
yetkinliğiyle adından söz ettirirken,
izleyicilerine ve dinleyicilerine ilham
vermeye devam ediyor.

Kazakistan’ın
başkenti Astana, 25-26
Ocak tarihlerinde
düzenlenen AFWEU
Fashion Week ile moda
dünyasının nabzını tuttu.
Aydın Açık tarafından
gerçekleştirilen bu
önemli organizasyona,
dünyanın dört bir yanından
moda tutkunları, tasarımcılar
ve sanatseverler katıldı.
Etkinliğin en dikkat çeken
isimlerinden biri ise ünlü
modacı Gözde İşbilir oldu.

Gözde İşbilir, büyüleyici
koleksiyonuyla AFWEU Fashion
Week Astana’da büyük beğeni
topladı. Defileye 16 tasarımıyla
katılan başarılı modacı, farklı
ve özgün stiliyle seyircileri
adeta büyüledi. Kendi imzasını
taşıyan şaheser niteliğindeki
kıyafetleri, hem modern hem
de çağdaş detaylarla buluşan
sıra dışı bir moda anlayışını
gözler önüne serdi.

Moda tutkunları tarafından
yoğun ilgi gören defilede, Gözde
İşbilir’in tasarımları, özgün
kesimler, dikkat çekici renk
kombinasyonları ve yenilikçi
kumaş kullanımlarıyla fark

yaratmayı başardı. Kendi stilini
benzersiz bir şekilde ortaya
koyan İşbilir, etkinlik sırasında
yaptığı açıklamada şu ifadelere
yer verdi:

“Tasarımlarımı beğenen
kişiler genellikle modern, sıra
dışı, dikkat çekici ve kendisini
büyüleyici görmek isteyen
kadınlar oluyor.”

Bu sözleriyle, tasarımlarının
iç dünyasını ne kadar güçlü bir
şekilde yansıttığını da ortaya
koydu.

Gözde İşbilir’in AFWEU
Fashion Week Astana’daki
başarısı, moda dünyasında
yankı uyandırırken, gelecek
projeleri şimdiden merak
konusu oldu. Modern ve cesur
tasarımlarıyla fark yaratmaya
devam eden Gözde İşbilir, moda
severleri bir kez daha
büyülemeyi başardı.

Etkileyici sesi, zarif duruşu ve
güçlü iletişim yeteneğiyle Gamze
Demir, sahnenin ve mikrofonun
en parlayan yıldızlarından biri…
Sunuculuk, moderatörlük,
seslendirme sanatçılığı ve
diksiyon eğitmenliği alanlarında
kendini kanıtlamış olan Demir,
yalnızca profesyonelliğiyle değil,
aynı zamanda pozitif enerjisi ve
ışıltısıyla da bulunduğu her
ortamı aydınlatıyor.

Adnan Menderes Üniversitesi
Türk Dili ve Edebiyatı
Bölümü’nden mezun olan ve
Dokuz Eylül Üniversitesi’nde
yüksek lisans eğitimini
tamamlayan Gamze Demir, sesin
büyüsünü en etkili şekilde
kullanabilen nadir isimlerden

biri. Kültür Bakanlığı
projelerinden Cumhurbaşkanlığı
danışmanlarıyla gerçekleştirilen
üst düzey organizasyonlara,
TEDx sunuculuklarından TRT
Radyo 1’deki söyleşilere kadar
birçok önemli etkinlikte kendine
yer edindi.

Gamze Demir, yalnızca bir
sunucu değil, aynı zamanda
etkileyici sesiyle belgesel ve
reklam filmlerinin de aranan
ismi. İzmir Valiliği, İzmir il Milli
Eğitim Müdürlüğü ve çeşitli
ajansların prestijli
organizasyonlarında sunuculuk
yaparak sahnedeki
profesyonelliğini kanıtladı. TV9
İzmir’de gençlerle
gerçekleştirdiği “Gençlerin İzi”

programıyla ekranlarda da
büyük ilgi gören Demir,
yıllar içinde geliştirdiği
bilgi ve yetkinliklerini
eğitim alanına taşıyarak
üniversite öğrencilerine ve
profesyonellere diksiyon
dersleri veriyor.

Sadece
yetenekleriyle değil,
aynı zamanda göz
kamaştıran zarafeti
ve içten enerjisiyle
de fark yaratan
Gamze Demir,
sahnede olduğu
kadar günlük
yaşamında da ilham
veren bir isim.
Azerbaycan Bakü’de

düzenlenen International
Exclusive Awards 2025
ödülünü kazanarak
uluslararası platformda da
başarısını taçlandırdı.

Türk dünyası ile ilgili
projeler, Türk kültürünün

milli ve manevi
değerlerinin de
önemiyle ilgili
çalışmalar
yapan,güler yüzü ve
nezaketiyle
insanları kendine
hayran bırakan
Gamze Demir, sesin
ve sözün gücünü en

etkili şekilde
kullanarak ilham
vermeye devam ediyor.

Hayatı paylaşarak
güzelleştiren bir sanat

yolculuğu: Gülşah Öztürk

2025’in şarkısı: 
Murat Mermer’den
HAYBEDEN yayında…

Sanat ve estetik dünyasında kendine
özel bir yer edinen Gülşah Öztürk, enerjisi
ve yeteneğiyle dikkat çeken bir isim
olarak öne çıkıyor. 4 Ağustos 1977'de
Rize'de doğan Öztürk, aslan burcunun
kararlılığını ve lider ruhunu taşıyan bir
sanatçı olarak, "Hayat paylaştıkça
güzeldir" sözünü hayat felsefesi haline
getirmiştir. Sevginin ve paylaşımın
dönüştürücü gücüne inanan sanatçı,
çevresine yaydığı pozitif enerjisiyle de
ilham kaynağı olmaktadır. 

Sanat yolculuğuna sekiz yıl önce
başlayan Gülşah Öztürk, bugüne kadar
pek çok dizide diyaloglu yardımcı oyuncu
olarak başarılı performanslar
sergilemiştir. Ekranlarda gösterdiği doğal
oyunculuk yeteneğiyle izleyicilerin
beğenisini kazanan Öztürk, modellik
kariyerinde de emin adımlarla
ilerlemektedir. Sahne önündeki
başarısının yanı sıra kamera arkasında da
sanat tutkusunu sürdürerek, kendine has
bakış açısı ve estetik anlayışıyla sektörde
fark yaratmaktadır.

Sanat dünyasındaki varlığını her geçen
gün daha da pekiştiren Gülşah Öztürk,
güzelliği, ışıltısı ve pozitif enerjisiyle de
dikkat çekmektedir. Yalnızca oyunculuk
ve modellik alanlarında değil, aynı
zamanda yaşam enerjisi ve samimi
duruşuyla da ilham veren bir figür olmayı
başarmaktadır. Hayatı, sanat yoluyla daha
anlamlı hale getiren Öztürk, yeteneği ve
tutkusu sayesinde sanat camiasında
kendine özel bir yer edinmiştir.

Sanatın dönüştürücü gücüne yürekten
inanan Gülşah Öztürk, kariyerinde yeni
projelerle sanatseverlerin karşısına
çıkmaya devam edecek. Kendi yolunda
emin adımlarla ilerleyen bu başarılı
sanatçı, izleyicilerine ve takipçilerine
ilham olmaya devam ediyor.

Anadolu rock müziğinin başarılı ve son
temsilcilerinden Murat Mermer, sahne
performanslarına tüm hızıyla devam
ederken yeni yılda sevenlerine yepyeni bir
şarkıyla ve iddialı bir şekilde sesleniyor.
Sözleri Ahmet Atıl Esendemir, beste- aranje
(mix & mastering) Soner Kıvanç’a ait olan
Haybeden’in kaydı Studio Kiwi’de yapıldı.
Davulda Gencay Kıymaz, gitarda Alparslan
Türer yer aldı. Klip, Murat Mermer’in sahne
performansından oluşuyor, klipte kendisine
oyuncu olarak davulda Yektan Aybek,
elektrogitarda Bülent Ünal ve basgitarda
Barış Kabaoğlu eşlik etti. Yönetmenliğini
Soner Kıvanç üstlendi. Klip, Koşuyolu Nou94
mekânında çekildi. HAYBEDEN, Şarkı Müzik
& Yapım etiketiyle tüm dijital platformlarda.

Başarılı ve zarif sunucu Özde Sinem Çol,
bir hafta içinde iki prestijli ödül kazanarak
televizyon dünyasında adından söz ettirmeye
devam ediyor. Ses Dergisi Ödül Töreni ve
News Türk Ödül Töreni’nde "Yılın TV Program
Sunucusu" ödülüne layık görülen Çol, iki
gecede de şıklığı, güzelliği ve pozitif enerjisiyle
dikkatleri üzerine çekti.

Televizyon ekranlarının sevilen
yüzlerinden biri olan Özde Sinem Çol, hem
sunuculuğundaki profesyonelliği hem de
izleyicileriyle kurduğu samimi bağ ile

başarısını taçlandırdı. Ödül törenlerinde
yaptığı anlamlı konuşmalarla büyük alkış
alan Çol, ödüllerin sorumluluk getirmesi
ve istikrarlı başarının önemine dikkat
çekti. Başarılı sunucu, kariyerinde elde
ettiği bu önemli başarılarla televizyon
dünyasında iz bırakmaya devam
ediyor. Özde Sinem Çol’un kazandığı
ödüller, onun mesleğindeki üstün
performansının ve izleyicilerin
gönlündeki yerinin en büyük
kanıtı oldu.

MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye
MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye

AKTÜELEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz2 5 Şubat 2025 Çarşamba
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MİHRİ: Dostluk, kadınlık ve hayatın
sınavları üzerine çarpıcı bir hikâye

Yazar Ayşe Uysal, okurları kadın
dostluğunun, geçmişin yüklerinin
ve hayatın kaçınılmaz sınavlarının iç
içe geçtiği derinlikli bir hikâyeye
davet ediyor!“Mihri”, üniversitede
yolları kesişen beş genç kadının;
Maral, İlbike, Hande, Rüya ve
İzge’nin dostluk, aşk, kayıp ve
yeniden doğuş ekseninde
şekillenen hikâyesini anlatıyor.
Farklı geçmişlerden gelen bu
kadınlar, sadece bir arkadaşlık bağı
değil, birbirlerine kök saldıkları bir

hayat kuruyorlar. Ancak geçmişin
sırları, toksik ilişkiler ve hayatın
kaçınılmaz çatışmaları onları hiç
ummadıkları şekilde sınamaya
devam ediyor.

“Mihri” neden okunmalı?
• Kadın dostluğunun

dönüştürücü gücünü keşfedin:
Gerçek bağların insanı nasıl
iyileştirdiğini hissedin.

• Hayatın acı ve tatlı yüzüyle
yüzleşin: Karakterlerin
mücadeleleri, okurları derin bir

sorgulamaya davet ediyor.
• İnsan ve kadın olmanın

anlamını yeniden keşfedin: Aile,
kimlik, aşk ve kayıplar üzerinden
kendinizle yüzleşin.

“Mihri”, kadınların gücünü,
dostluğun iyileştirici etkisini ve
hayatın getirdiği sınavları çarpıcı bir
dille ele alan bir roman.
Geçmişinizden gelen yüklerle
yüzleşmeye hazır mısınız? Çünkü
bu kitap size ayna tutacak!“Mihri”
şimdi sitelerde ve raflarda!

CENGİZHAN KAYA

Her insan 
bir dünya 

Gamze Demir: Işıltısıyla 
sahnenin ve mikrofonun ustası

Sena Küçükkoç: Sesin ve sözün 
gücüyle parlayan bir yıldız
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Özde Sinem Çol, bir haftada 
iki ödüle layık görüldü!
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Yunanistan’ın Santorini Adası’nda meydana gelen
sismik hareketlilik sonrası Ege Bölgesi’nde CHP’li beş
belediye başkanı bir araya gelerek yol haritasını belirdi

Ege Denizi’nde 28 Ocak’tan bu
yana meydana gelen art arda
depremler, bölgedeki endişeleri
artırdı. Yunanistan ve Türkiye'de
hissedilen sarsıntılar nedeniyle
uzmanlar alarma geçti. Konuyla ilgili
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’ın ev sahipliği ve CHP
Genel Başkan Yardımcıları Gökan
Zeybek ve Murat Bakan’ın
katılımıyla Ege Bölgesi’ndeki CHP’li
belediye başkanları bir araya geldi.
Gelişmelerin ve atılması gereken
adımların konuşulduğu toplantıya
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras, Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
Denizli Büyükşehir Belediye
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
CHP Genel Sekreter Yardımcısı ve
Sosyal Demokrat Belediyecilik
Eşgüdüm Konseyi Genel Sekreteri
ve ilgili bürokratlar da katıldı.
Toplantının sonunda belirlenen yol
haritası düzenlenen basın
toplantısıyla kamuoyuna sunuldu.

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Gökan Zeybek, “İki gün sonra
Kahramanmaraş depreminin ikinci
yıl dönümü. Çok sayıda
yurttaşımızın yaşamını yitirmesine ve
sakat kalmasına neden olan
depremin yıl dönümünde Ege
Denizi’ndeki sismik yoğunluğun
artışı ile ilgili çalışmalar
gerçekleştirdik. 2020 yılında İzmir’
depremi sonrasında TBMM’de

kurulan depremin etkileri ve
hasarların azaltılması ile ilgili bir
komisyon var. Bu komisyonun
hazırladığı 500 sayfalık İzmir
depremi sonrası komisyonun
hazırladığı bir rapor var. Yine
Kahramanmaraş depreminin hemen
arkasından 912 sayfa, 449 sıra sayılı
bir rapor yayınlanmıştır. Bu
raporların birleşimi olan bu rapor,
bin 412 sayfalık rapor geçtiğimiz
yasama döneminde TBMM’de
görüşülmüştür. Aslında tüm
kurumlar, tüm bakanlıklar ve
belediyelerin tamamında durum
tespiti yapılıp riskli alanların tamamı
belirlenmiştir. Hatta raporda açıkla

belirtilmiştir; Türkiye’de 6,7 milyon
konutun 20 yılda dönüştürülmesi
görev ilgili bakanlıklara
tamamlanmıştır. Kahramanmaraş
merkezli depremden sonra yıkılan
670 binden fazla konutun bugün
itibariyle 201 bin tanesi teslim
edilmiştir. Biz yılda 350 binden fazla
konutun dönüştürülmesini
sağlayacağımıza dair bir yol haritası
belirlemişken deprem sonrası
sadece 201 bin konut hak
sahiplerine eksikleriyle teslim
edilmiştir. Görünen o ki bütün bu
sürecin doğru ve eksiksiz işlenmesi
için alışılagelmiş yöntemlerden çıkıp
hızlı şekilde aksiyon alınması
gerekir. Daha bu sabah (Dün)

Resmi Gazete’de yayınlanan kararla
AFAD Başkanı’nın değiştiğini
görüyoruz” dedi.

Depremin bir şehircilik meselesi
olduğunu ve esas olanın depremin
etkilerinin değil yerleşik alan, sanayi
tesisleri ve ulaşım akslarında
yapılması önlemler olduğuna dikkati
çeken Zeybek, “Maalesef ki bunlar
geri planda kalmaktadır. Bugünden
itibaren başlamak üzere özellikle
ulaştırmada faaliyetinde bulunan
kurumlarda güçlendirme çalışmaları
ile ilgili kaynak ayrılmalı ve ortak
eşgüdüm planlaması yapılması
şarttır. Yunanistan’daki sarsıntılar
sonrasında bir eşgüdüm yapılması

kararı aldık. Belediye
başkanlarımızın herhangi bir
çağrısına gerek duymadan doğrudan
itfaiye, afet işleri ve kentsel
dönüşüm daire başkanları Ege
Bölgesi’ndeki büyükşehirler ve ilçe
belediyelerinde herhangi bir sıkıntı
çıkması durumunda kimin nerede ve
nasıl yardım edeceği konusunda bir
yol haritası belirledik. Yine
AFAD’ın riskli seviyesine göre
belirlediği ortak ve yakın iller
çerçevesi içinde de 24 saat esasına
göre belediyelerimizin ilgili birimleri
teyakkuz içinde olacaktır. Beş
büyükşehir belediyemiz acil eylem
planını yarın itibariyle hazır
edecekler” açıklaması yaptı. 

İzmir merkezli FETÖ operasyonu; 7 gözaltı
İzmir merkezli 6 ilde FETÖ/PDY'ye yönelik operasyonda 7
şüpheli, gözaltına alındı. İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı
Terör Suçları Soruşturma Bürosu, FETÖ/PDY'ye yönelik

soruşturma yürüttü. FETÖ/PDY'nin
askeri mahrem yapılanması

içerisinde faaliyette bulundukları
tespit edilen, ifade ve teşhislerde
adı geçen, ankesörlü- kontörlü
sabit hatlardan arandıkları ve
örgüt içerisinde sorumlu kişiler

ile HTS irtibat kayıtlarının
bulunduğu tespit edilen 7 şüpheliye

yönelik bu sabah polis tarafından eş
zamanlı operasyon düzenlendi. İzmir merkezli Ankara,
Aydın, Hatay, Tokat ve Malatya'da gerçekleştirilen
operasyonlarda şüphelilerin tamamı yakalandı.
Şüphelilerin, polisteki işlemlerinin sürdüğü bildirildi. (DHA)

İzmir basının sevilen ismi Ege
Telgraf TV program
yapımcılarından Erhan Ayhan
Önel’in vefatının 7’nci gününde
Ege Telgraf önünde lokma hayrı
yapıldı. Çok sayıda vatandaşın ve
meslektaşlarımızın katıldığı

lokma hayrında Önel için dualar edildi. 
Çok değerli bir çalışma arkadaşını

sonsuzluğa uğurlamanın verdiği tarifsiz
hüznü paylaşan Ege Telgraf Genel Yayın
Yönetmeni Aylin Suphandağlı, “Çok

başarılı, çok beyefendi, kalbi çok temiz
biriydi. Erhan Ayhan Önel aramızda olduğu

süre boyunca gerçekten her birimize ayrı
bir değer kattı. Aramızdan zamansız

ayrılışının hala
şaşkınlığı ve tarifsiz
hüznü içindeyiz. Ne
kadar çok seveni
olduğunu ne
kadar çok hayata
dokunduğunu bir

kez daha gördük. İnanın onu çok
özleyeceğiz” dedi.

Lokma hayrına katılan Erhan
Ayhan Önel’in kardeşi Mustafa
Önel de “O’nu kaybettiğimizi
düşünmüyoruz. Onu tanıyan
herkes ailesi, arkadaşları,
basın camiası… Hemen herkes
onu tanımakla çok kazançlı

olduğumuzu söylüyor. Onun insanlara
verdiği pozitiflikle bugüne kadar çok şey
kazandık. Kaybı ile ölümün ne kadar basit
olduğunu, paranın hiçbir şeyi
çözmeyeceğini, yiyeceğimiz kadar ekmeğin
Allah’tan verildiğini, rakamların
büyümesininse insanları üzeceğini
söylerdi. 7’den 70’e herkesin mutlu

olmasını isterdi. Böylesine öğretileri
olan bir insanı kaybettiğimizi
düşünmüyorum. Aile olarak da
cenazesi ve daha sonrası için
arayan soran herkese
minnettarız. Ben kardeşi olarak
her zaman onunla gurur
duyacağım” diye konuştu. 
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SELÇUK DEVLET HASTANESİ 2025 YILI NİSAN-ARALIK SONUÇ KARŞILIĞI
BİYOKİMYA HİZMET ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/159638
1-İdarenin
a) Adı : SELÇUK DEVLET HASTANESİ - SAĞLIK BAKANLIĞI 

BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : ATATÜRK MAHALLESI ATATÜRK BULVARI 16 35920 

SELÇUK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2328927036 - 2328926773
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : SELÇUK DEVLET HASTANESİ 2025 YILI NİSAN-

ARALIK SONUÇ KARŞILIĞI BİYOKİMYA HİZMET ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 5433615 PUAN

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : SELÇUK DEVLET HASTANESİ LABORATUVAR BİRİMİ
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 01.04.2025, işin bitiş tarihi 31.12.2025
d) İşe başlama tarihi : 01.04.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 27.02.2025 - 10:30
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Selçuk Devlet Hastanesi Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzuatında
o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
SATIŞ MERKEZİ YETKİ BELGESİ
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
KAPSAM DIŞI BEYANI
ÜTS KAYIT
YETKİ BELGESİ
4.3.3. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
KAMU VEYA ÖZEL SEKTÖRDE HER TÜRLÜ PUAN VE SONUÇ KARŞILIĞI
LABORATUVAR MAL VE HİZMET ALIMI KAPSAMINDA GERÇEKLEŞTİRİLMİŞ İŞLER
BENZER İŞ OLARAK KABUL EDİLECEKTİR.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,80
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                        (Basın: 2167484)
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Parti ideolojileri tartışılırken,
milletvekili geçişleriyle
cumhurbaşkanlığı adaylığı ve
anayasa değişikliği hesaplarının
yapılması ülke siyasetinde yeni
rüzgarlar estiriyor

Siyasi arenada hareketlilik devam
ederken, Demokrat Parti'den istifa
eden İzmir Milletvekili Salih Uzun
ve İstanbul Milletvekili Cemal
Enginyurt, Cumhuriyet Halk
Partisi'ne (CHP) katıldı. İki isime
rozetlerini takan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel, “Muhalefeti
parçalama girişimlerine karşı tavır
geliştiriyoruz” diye konuştu.

Salih Uzun, “Ben buraya tümüyle
değişerek gelmedim, sizi değiştirmek
için de gelmedim. Niye geldim?
Çünkü bugün yapılacak tek şey
birleşme, dayanışma ve birlikte
direnme, birlikte mücadele; ayrı ayrı
değil” dedi.

SİYASİ KARİYER
Partisine aidiyet hissetmeyen bazı

siyasetçilerin, ideolojik anlamda
bağları zayıfladıkça, kendilerinin
gelecekte daha etkili olabilecekleri
başka partilere geçişlerinin son
dönemde hız kazandığını
vurgulayan siyaset bilimci
Prof. Dr. Tanju Tosun, “Son
yıllarda, bu ideolojilerin ve
parti kimliklerinin, bazı
siyasetçiler için çok da
belirleyici olmadığını
gözlemliyoruz. Gerek partiler
gerekse adaylar, her
zamankinden daha fazla parti
ideolojisinden uzak olarak
belirlenebiliyor. Bir süre sonra o
siyasetçi partisinin ideolojisinden
uzaklaşarak, daha fazla siyasi fırsat
yaratabilmek adına, farklı partilere
katılmayı tercih edebiliyor. Parti
kimliğiyle örtüşemeyen adaylar,
zamanla başka partilere geçiş

yapabiliyor. Geçiş yapanın aidiyet
duygusunun zayıfladığı görülüyor.
Bir siyasetçi partisinin
marjinalleşeceği ve bu partinin
gelecekte belediye başkanı seçtirme
veya milletvekili çıkarma konusunda
yeterli güçte olamayacağı
düşüncesine kapıldığında, o partiden
ayrılmayı tercih edebiliyor. Bu da,
siyasetçilerin kendi siyasi
kariyerlerini sağlama alma adına
yöneldikleri önemli bir eğilim haline
geliyor” dedi.

‘SEÇİM HABERCİSİ Mİ?’
İktidar partisinin rozetinin

takmanın bazı avantajlar
sağlayabildiğini de dile getiren

Tosun, “Merkezi iktidarda
olmanın, geçmişten
günümüze kadar bir avantaj
sağladığı görülmektedir. Bu
avantajlar, ister istemez,
iktidar partisinin rozetini
takma isteğini artırmaktadır.
Çünkü iktidar, pek çok
kaynağa ve fırsata erişim
sağlamaktadır. Bu durumu

avantaja çevirmek isteyen
siyasetçiler, iktidar partisinin
temsilcisi olma yolunu tercih
edebilmektedirler. Bazı
siyasetçilerin de kendi partilerinde
gelecek görmedikleri ve aidiyet
hissetmedikleri için, diğer
partilerde siyasi yaşamlarını devam

ettirme isteğiyle hareket
etmektedirler. Bu tür geçişler,
siyasetin sadece ideolojik bir yarış
olmaktan çok, daha pragmatik bir
zemine oturduğunun da bir
göstergesidir. Örneğin, İYİ
Parti'den AK Parti'ye geçişler ya da
Demokrat Parti'den Cumhuriyet
Halk Partisi'ne yapılan geçişler,
erken seçime yönelik stratejik bir
hamle olarak görülmemelidir. Bu
geçişler, daha çok, siyasilerin kendi
siyasi geleceğini inşa etme ve daha
etkili olma arayışlarının bir
sonucudur” ifadelerini kullandı.

‘GÖTÜRÜ ÇOK GETİRİ YOK’
CHP’nin önceki dönem İzmir

Milletvekili ve İl Başkanı
Tacettin Bayır, “Son
milletvekilliği seçimlerinde
CHP, İzmir gibi kadim bir
şehirde, kendi öz evlatları
yerine, farklı partilerin
adaylarını listesine almayı
tercih etti. Bu, partinin bir
strateji olarak benimsenmişti.
Ancak, bu tercihin somut
sonuçları çok net bir şekilde ortada.
CHP, İzmir’de 27. Dönem’de 14
milletvekili çıkarırken, 28. Dönem’de
6 vekili başka partilere vererek
sadece 8 milletvekili çıkarmış oldu.
Oysa o listeye konulan farklı
partilerin adaylarının, partimize
herhangi bir ekstra oy katkısı

sağlamadığını gördük. Eğer bu
adaylar gerçekten ekstra bir oy
potansiyeli sunsaydı, CHP çok daha
fazla milletvekili çıkarabilirdi. Ancak,
matematiksel olarak baktığımızda,
CHP bu seçimde zarar etti. Öte
yandan da CHP’ye gelen sağ
siyasetçiler ne yazık ki beklenen
performansı gösterememiştir.
CHP’nin sağ siyasetçileri bünyesine
alması, sol seçmeni küstürmüş ve
sandığa gitmemelerine neden
olmuştur. Sol bir parti olarak, sol
değerlerle halkın güvenini kazanması
gereken CHP, ideolojisinden
saparak sağa kaymak yerine, özüne
dönmelidir” şeklinde konuştu” dedi.

‘HER YOLU DENEYECEKLER’
Tüm partilere göre AK Parti’ye

geçen milletvekili sayısının daha
yüksek olduğuna dikkati çeken
Bayır, “AKP, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ı yeniden
seçtirmek için her yolu deneyecek
gibi görünüyor. Anayasa değişikliği
için DEM Parti ile ittifaklar, İYİ
partililerin önemli yerlere
getirilmesi gibi stratejik siyasi
hamleler kulislerde yüksek sesle

dillendiriliyor. Bu durum,
Türkiye’deki siyasetin
giderek daha karmaşık hale
geldiğini ve iktidar
partisinin de var olan
gücünü sürdürebilmek
adına her türlü manevrayı
yapacağını gösteriyor. Bu
dönemdeki TBMM’deki
vekil sayısı daha da önem

kazanıyor. Ama geleceğe yönelik
kalıcı çözüm CHP’nin kendi
değerlerine sıkı sıkıya sarılmasıdır.
CHP’nin iktidara giden yolu,
ideolojik duruşunu netleştirip, sosyal
demokrat siyasetin halkla buluştuğu
bir anlayışla ilerlemekten
geçmektedir” ifadelerini kullandı. 

Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, basın
mensuplarının sorusu üzerine
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın hafta sonu İzmir’e
ilişkin yaptığı açıklamaları
değerlendirdi. Başkan Cemil
Tugay şunları söyledi: “Bu
ifadeleri üzücü buluyorum.
Çünkü İzmir’i tanımadığını ve
içinde bulunduğu gerçek durumu
görmediğini düşünüyorum. En
azından şunu söylemek isterim; o
konuşmanın yapıldığı saatlerde
ben de farklı etkinlikler için
sahadaydım. On binlerce
yurttaşımız deniz kenarında
otururken, vakit geçirirken,
Körfez tertemiz, pırıl pırıl
görünürken, koku yokken,
Körfez’e kokudan yaklaşılmıyor
gibi bir ifade kullanması

durumun gerçekliğinin farkında
olmadığını gösterdi. Genel
anlamda tabii ki İzmir’imizin bazı
sorunları var ve üzerimize düşen
görevler var. Ama Türkiye’deki

herkes İzmir’de yaşamak
isterken, İzmir’de yaşayan
insanlar yaşamlarından
mutluyken, gerçek sorunlar da
aslında ülkenin ekonomisi,

işsizliği, enflasyon, hayat
pahalılığı nedeniyle yaşanırken
İzmir’e dair böyle bir yorum
yapılmasını talihsiz görüyorum.”

Başkan Tugay, son olarak
İzmir’in gelecekte ihtiyaç
duyacağı su kaynaklarıyla ilgili
merkezi idarenin bir planlama
içinde olmadığını da söyledi.
Gördes Barajı’nın su tutmadığını
ifade eden Tugay “O bölgede üç
tane baraj var. Bunlardan biri
yapılmış durumda ve ne yazık ki
su tutmuyor. Diğer barajların
yapımıyla ilgili daha ivedi hareket
edilmesi gerekirken şu anda bir
yatırım çabası görmüyoruz. Onun
dışında Efemçukuru’ndaki baraj
gibi bazı baraj projelerinin de
Devlet Su İşleri tarafından
yapılmasını bekliyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Başkan Cemil Tugay: İzmir’i 
tanımadığını düşünüyorum

Geçtiğimiz ay Meryem Ana Evi Nöbet
alanında komisyon seçimlerinin
gerçekleştiği Ocak ayı meclis toplantısına
tam kadro katılan Cumhur İttifakı meclis
üyeleri, Şubat ayı meclis toplantısına yazılı
mazeret belirterek; katılmama kararı aldı.
Toplantı sonunda oylamaya sunulan bu
mazeret oybirliği ile reddedildi. Belediye
Meclis Üyesi Erhan Güzel; “Sosyal
konutlarla ilgili kamuoyunda yok “mağdur
ediyorlar”, “çıkarıyorlar” gibi söylemler
doğru değildir. Bizim 36 tane sosyal
konutumuz var. 10 yıldır, 15 yıldır, 22 yıldır
o sosyal konutlarda oturanlar var. Yani
sosyal konut, sosyal konut olmaktan
çıkmış, sahiplenmeye dönüşmüş” dedi.
(Haber Merkezi)

Ocak’ta varlar Şubat’ta mazeret ile yoklar!

İzmir Büyükşehir Belediyesi CHP Grup
Başkan Vekili Levent Yıldır, Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki ile birlikte ilçede devam
eden çalışmaları yerinde inceledi. Başkan Eşki,
vatandaşların en çok talep ettiği konuların
başında yol sorunlarının geldiğini belirterek, bu
alandaki çalışmalara hız verdiklerini söyledi.
Çalışmaları yerinde inceleyen Yıldır ise CHP’li
belediyelerin vatandaş öncelikli projelerle var
gücüyle çalıştığını vurgulayarak, Eşki’ye
teşekkür etti. İlçe genelinde gerçekleştirilen
inceleme gezisine Bornova Belediyesi’nin ilgili
bürokratları da katıldı. Başkan Ömer Eşki,
yapılan çalışmalar hakkında Levent Yıldır’a
detaylı bilgi verdi. (Haber Merkezi)
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ERKMEN

DOĞRUSÖYLEYENİ
KAZIM

Haydi 
Cemil Tugay 
sıra sende!

Hayatımızda hep var olan deprem gerçeği ancak
deprem olunca aklımıza geliyor. Her defasında böyle.
Pes vallahi. Herşey yumurta kapıya gelince mi
hatırlanacak bu ülkede... Yunanistan'ın Santorini adası
merkezli deprem fırtınası yaşanmamış olsa, yine
deprem konusunda mışıl mışıl uyumaya devam
edeceğiz. Çünkü sorunları ötelemeye yarayan uykuyu
çok seviyoruz ya.  

Ben bu sütunlardan çok yazdım çizdim. "Nerede bu
kentin deprem master planı?" dedim. 

"2013 yılında Gaziemir'den başlatılan kentsel
dönüşüm projeleri neden başarılamıyor?" diye sordum.
Ama sorumluluk makamındaki kimse çıkıp "Ya biz
buradayız, bakın şu işleri yaptık, yapıyoruz" diyenine
inanın rastlamadım.  

Şimdi sıralıyorum bakın! Bayraklı, Kadifekale,
Ballıkuyu, Gültepe, Karabağlar, Çiğli Köyiçi, Ege
Mahallesi, Karşıyaka Cumhuriyet, Gaziemiz Emrez,
daha saymama gerek var mı? 12 koca yıl geçmiş bir
arpa boyu yol katedememişiz. Pes doğrusu. Aziz
Kocaoğlu ve Tunç Soyer dönemlerinde kaybedilen
yıllar İzmir’in hayatında kayıp yıllardır. Kimse kusura
bakmasın hep hayal satıldı, hep hayal.

Oysa ne güzel başlamıştı Gaziemir'den. Askeri
lojmanlar yıkıldı önce. Devlet resmen elini taşın altına
koydu. "Haydi başlıyoruz" dedi. Bu işe de İzmir
Büyükşehir başta olmak üzere, belediyeleri memur etti.
Halkla iç içe ve halkın hizmetinde olan belediye
başkanları ikna edecekti o insanları. Olmadı, koskoca
12 yıl bir çırpıda geldi, geçti.

30 Ekim 2020'de Seferihisar açıklarındaki bir
deprem, geldi geldi Bayraklı'yı vurdu. Apartmanlar
yıkıldı, 117 vatandaşın hayatına maloldu. Yine Bayraklı
ve Karşıyaka'daki birçok bina ağır hasar gördü.
Yüzlerce insan evlerinden sıcacık yuvalarından oldu.
Çadırlar, konteyner kentler kuruldu. Yaşanan onca acı
zaman içerisinde yüreklere gömüldü. Aslında bu bir
uyarıydı.

Devletimiz, "Ben buradayım" dedi ve TOKİ eliyle
Bayraklı sırtlarında, depreme dayanıklı 2 binin üzerinde
konutu yaparak depremzedelere teslim etti. Gelelim
yerel yönetimlere. Aziz Başkan zamanında Karabağlar
Uzundere'de başlanan çalışma hala tamamlanamadı.
Vatandaş her gün orada eylemler yaptı. Yorulduğu ve
meramını anlatamadığı için de artık eylemlerden
vazgeçti. 

Aziz Kocaoğlu, başkanlığı Tunç Soyer'e
devrettiğinde, yine her zaman olduğu gibi vaatler art
ardına sıralandı. Tunç Bey düşündü, taşındı (!) Halk
Konut diye bir proje icat etti. Adında "halk" vardı ama
içinde maalesef yoktu. Kimler kimler vardı ki, ticaret ve
sanayi erbabı, kuyumcu esnafı, otomotivci, gümrükçü.
Belki de niyet halisti. İş aleminin gücü ile bu iş
başarılabilirdi. Ama olmadı. 

Büyükşehir'in asfalt şirketi İZBETON hiç de alanı
olmamasına rağmen, inşaat işine sokuldu. Örnekköy ve
Çiğli'de inşaatlar başladı. Örnekköy'de halkın arsası
alındı binalar yükseldi. Ama iş alemi ve belediye
hakkını almaya kalkınca halka birşey kalmadı. En
azından görünen manzara buydu. Hatalar hataları takip
etti, demiri, betonu eksik kondu, şimdi Büyükşehir
Belediye Başkanlığı koltuğunda oturan Cemil Tugay,
bir sabah inşaatları mühürletiverdi.

Örnekköy'de başa dönülürken, belirlenen onlarca
kentsel dönüşüm alanı ya moloz yığınlarına evsahipliği
yapıyor ya da koyun keçi otlatılan mekanlar oluyor.
Yazık ki ne yazık. Ama yine bir kımıldama var gibi. O
da, önceki gün "Deprem ve Yapı Bilimi Günleri"
buluşmasına katılarak bir konuşma yapan Başkan
Tugay'ın vaatleri. Bakın neler söylemiş:

"Bu alanda üzerimize düşeni yapmak için, belediye
bütçesinden ne ayırmamız gerekiyorsa, ayıracağız.
Kimseyi çaresiz bırakma gibi bir düşüncemiz yok. Her
şeyin makul ve mantıklı bir çözüm yolu var ama o adımı
atmazsanız ilerletemiyorsunuz. O nedenle kararlı
şekilde adımları atmamız gerekiyor. İzmirli bilsin ki
benim başkanlığımda ve bu dönemde o adımlar
atılacak, yapılması gereken yapılacak.”

Sayın Tugay bu sözleri söyleyen İzmir’in üçüncü
Büyükşehir Belediye Başkanı. Biz kendisine elbette
inanıyor ve destekliyoruz. Hadi Başkan başlayın bu işe
ve yolu açın. Salise bile vakit kaybetmeden. Önünüzde
yıllar öncesinde de kalsa bir "Özfatura Örneği" var. 4
adet EGEKENT, 7 adet EVKA Projesi İzmir'in
tepelerinden size bakıyor. İZBETON'u bu işlerden
çekin ve asli görevi asfalt dökmeye yönlendirin. 

Bu işin duayeni EGE-KOOP var. Herkesi daire
başkanı yapıyorsunuz ya, Hüseyin Aslan’ı da getirdiniz
mi Kentsel Dönüşüm Daire Başkanlığı'na, bu iş
tamamdır. Tabi cesaretiniz varsa, birilerine kulak
asmaz, onların dediklerine teslim olmazsanız. Yapın
bunları, tarih sizi unutulmaz başkanlar arasına yazsın.
Tıpkı Asfalt Osman, İhsan Alyanak ve Burhan
Özfatura gibi. Başka çıkar yolunuz yok.

kazimerkmen@gmail.com

CHP’nin Grup Başkan vekili
Bornova’da inceleme yaptı

Levent
Yıldır

Ömer
Eşki

Cemil
Tugay

CHP’nin yeni rozetleri 
ve Gelecek hesapları

Tanju
Tosun

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Tacettin
Bayır

Parti ideolojileri tartışılırken, milletvekili geçişleriyle cumhurbaşkanlığı adaylığı ve
anayasa değişikliği hesaplarının yapılması ülke siyasetinde yeni rüzgarlar estiriyor

Özgür
Özel

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
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Ege Denizi’nin iki yakası endişeli günler
geçiriyor. Santorini Adası’nın çevresinde
yaşanan sismik hareketlilik sonucu bir haf-
taya yakın süredir art arkası kesilmeyen de-
premler meydana geldi. Yaşanan süreci
AFAD depremleri ‘deprem fırtınası’ olarak
tanımladı. Türkiye’de 6 Şubat 2023 depremi-
nin yıldönümü ve İzmir’de 30 Ekim 2020 de-
preminin etkilerinin hala devam ediyor
olması akıllara “depreme ne kadar hazırız”
sorusunu tekrar getirdi. Dokuz Eylül Üniver-
sitesi (DEÜ) Deprem Araştırma ve Uygulama
Merkezi (DAUM) Müdürü ve Mühendislik
Fakültesi Jeoloji Mühendisliği Bölümü
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Hasan Sözbilir, Ege
Telgraf’ın sorularını yanıtladı. Hem İzmir’i
hem Türkiye’nin depremselliğini değer-
lendiren Sözbilir, “Belirli bir tehlike se-
viyemiz var. Dolayısıyla bu depremler
olacaktır. Bu sistem içinde ilerleyen dönem-
lerde yıkıcı depremlerde olabilir” dedi.

“GEREKTİĞİ KADAR…”
30 Ekim İzmir depremi ve 6 Şubat Kahra-

manmaraş depremlerinin ardından
Türkiye’deki yapı stokunun tartışmaya açık
hale gelmesine değinen Sözbilir, yapılaş-
manın ciddi anlamda problemli olduğunun
altını çizdi. Bunun birden çok sebebinin
olduğunu söyleyen Sözbilir, öncesinde je-
olojik etüt ve zemin etüdü yapılmasının
zorunlu olmadığını 2000 senesinden sonra
mecburi hale geldiğini söyledi. Faylar üz-
erinde yapılaşma konusunun da 2000’li yıl-
lardan sonra gündeme geldiğini aktaran
Sözbilir, günümüzde yapılaşmanın ve yer-
leşim oluşturmanın doğal afet eksenli bir
yaklaşımla gerçekleştiğini belirtirken
geçmişte yerleşimin ardından zeminin
kötülüğünü ve fayın
durumunun öğre-
nildiğini hatırlattı.
“Şimdi fayın
üstündeysek oraya
yerleşmiyoruz” diyen
Sözbilir, “Yaşanılan
depremlerin ardından
belirli bir bilinç se-
viyesine geliyoruz.
Türkiye’nin hiçbir ili
ben depreme hazırım
diyemez. Yapı stoğunu, zemini ve fayları ne
yazık ki olması gerektiği kadar araştırmış
değiliz” diyerek yapılması gereken araştır-
maları tekrar hatırlattı. İzmir’de yapılaş-
manın fay üzerinde olduğunu hatırlatan
Sözbilir, yerleşim yerini iyileştirerek o
bölgede oturmanın doğru olduğunu söyledi
ve fay yasasını hatırlattı. Türkiye’de fay
yasasının henüz resmileşmiş olmadığına
dikkat çeken Sözbilir, bu konunun devletin
elinde olduğunu da belirtti. İzmir’deki yapı-
bina stokuna ilişkin açıklamalarda bulunan
Prof. Dr. Sözbilir, yaklaşık 1 milyon 500 bin
yapının bulunduğunu bunların 500 bininin
1999 öncesi olduğunu söyledi. Sözbilir,
İzmir’deki yapıların yüzde yirmi beşinin diri
fay zonlarının etki alanında olduğunu yüzde
20’sinin zayıf ve sıvılaşma tehlikesi içeren
zeminler üzerine yapıldığını vurguladı. Söz-
bilir, İzmir’deki binalar için “Ya bulunduğu
yer riskli ya da binanın kendisi riskli” dedi.

Deprem master planının ilk olarak
İzmir’de

yapıldığını
söyleyen Söz-

bilir, “Biz de
yapıldığıyla

kaldı” 

diyerek planın ilk günkü halini koruduğunu 
İstanbul’daki planların revize edildiğini ve
25 yıllık yapı stokunun o plan içerisinde ol-
madığını söyledi. Planın mutlaka yenilen-
mesi gerektiğine dikkat çeken Sözbilir,
“İzmir’de 17 tane fay var. 4 tane deprem ak-
tivitesi düşük fayı da eklediğimizde 21
fayımız var. Sayının artması tehlikenin de
artması anlamına geliyor. Bugün İstanbul’da
yerleşim yerinden geçen bir fay yok. Sadece
Marmara Denizi üzerinden geçen bir fay var.
O fay kırılırsa Türkiye ekonomisi çöker. Biz
de sadece karada 21 tane var. Manisa’daki
fay da kırıldığında biz zarar göreceğiz.
Sisam fayı kırıldı biz hissettik. Komşu
illerdeki fayları da saydığımızda 40’a yakın
bizi etkileyebilecek fay var” dedi.

“8 ÖLÜM DEMEK”
Türkiye’de 6 ve üstü depremlerin yıkıma

neden olduğunu söyleyen Sözbilir, büyüklük
ve şiddet ayrımını hatırlattı ve 6 Şubat
Kahramanmaraş depreminin 12 şiddetinde
olduğunu söyledi. “Şiddet ve büyüklük eşit
olduğunda depreme dirençli bir ülke ola-
cağız” diyen Sözbilir, 30 Ekim İzmir depre-
minde sarsıntının 8 şiddetinde hissedildiğini
7 şiddetinde sarsılmış olunca ölümün ol-
mayacağını vurguladı. Maksimum şiddetin

12 olduğunu hatırlatan
Sözbilir “8 şiddet
Türkiye’de ölüm de-
mektir” dedi.  Şiddet ve
büyüklük konusunda
zeminin önemine
dikkat çekerek
“Zeminlerimiz prob-
lemli” diyen Sözbilir,
İzmir’de de neredeyse
her ilçeyi yakından il-
gilendiren bir fay

olduğunu söyledi ve kent sakinlerinin fay-
larla iç içe yaşadığını söyledi.

“NEYE GÖRE DÖNÜŞÜM”
İzmir gündeminde sıklıkla yer alan

kentsel dönüşüm konusuna değinen Söz-
bilir, “Kentsel dönüşüm en önemli konu
aslında ama neye göre kentsel dönüşüm
yapılması gerektiğini bilmemiz gerek” dedi.
Kentsel dönüşümün doğal afet eksenli ol-
ması gerektiğine vurgu yapan Sözbilir, zarar
görecek ilk yerlerde kentsel dönüşüm yapıl-
ması gerektiğini aktarırken İzmir’de Çevre
ve Şehircilik Bakanlığı’nın bir çalışma yap-
tığını bu raporun bir yol haritası olduğunu
ancak toplumun bilmediği bir raporun hiç
kimseye yararının olmayacağını aktardı. 

“SONRA DEĞİL ÖNCE”
Türkiye’de deprem politikaları kap-

samında yapılması gereken çalışmaların
yavaş yürüdüğünü söyleyen Sözbilir, kentsel
dönüşüm ve yapı stoku mantığının deprem
konutu mantığında ilerlediğini belirtti. “Biz
depremden sonra deprem konutlarını yapıy-
oruz” diyerek zamanlamanın yanlışlığına
vurgu yapan Sözbilir, “Deprem bek-
lediğimiz yerlerde bunları yaparsak de-
prem sonrası ayakta kalan insanları
daha konforlu halde yaşatabiliriz”
dedi. Deprem poli-
tikalarıyla birlikte
yönetmeliğe de
değinen Sözbilir,

maddelerin çok fazla yinelendiğini
1975’lerde ki yönetmeliğin 90’lı ve 2000’li
yıllarda birkaç kez değiştiğini hatırlattı. Bina
yönetmeliğinin de 2018’teki halinin 2025’te
revize edildiğini de söyledi.

“ÖMÜR BOYU SÜRMELİ”
“Afet farkındalığı olması gerektiği kadar

yok” diyerek insan olarak depreme hazır
mıyız sorusunu cevaplayan Sözbilir, afet
yönetmeliği konusunda belli seviyede bir
birikimin olduğunu ancak yeterli olmadığını
söyledi. 7 Şubat tari-
hinde o bölgede olduk-
larını ancak mahalleye
bile giremediklerinin
altını çizen Sözbilir,
“Afet olduktan sonra
nasıl davranmamız
gerektiğini bilmiyoruz.
Eğitim konusunda ciddi
eksiğimiz var. Bina
performans analizleri
mutlaka yapılmalı”
dedi. Amerika’dan örnekler veren Sözbilir,
“Orada çocuk ölmeyecek şekilde bir yaşam
alanı kuracaksın diyorlar. Okulu ona göre
yapmak zorundalar. Çünkü yönetmelik katı”
diye konuştu. Sözbilir aynı zamanda
Türkiye’de tatbikat etme davranışının ol-
madığının altını çizdi ve mutlaka deprem ol-
madan gidip toplanma alanlarına bakılmalı
gerektiğini söyledi. Türk toplumunun de-
prem bilincine de değinen Sözbilir, afet
farkındalığı ve eğitiminin dikkatine vurgu
yaptı. “Daha fazla bilinç şart” diyen Sözbilir,
eğitim çalışmalarının hızla yapılması gerek-
tiğini ve sürekli olmasının mecbur olduğunu
söyledi. Sözbilir, “Bilinçlendik, öğrendik
yeterli denilmemesi gerekiyor. Eğitim her
alanda olduğu gibi bu alanda da yaşam boyu
devam etmeli” dedi.

Yaptıkları çalışmalardan bahseden Prof.
Dr. Hasan Sözbilir, birkaç üniversite bir-
leşerek İzmir deprem bilgi sistemini oluş-
turduklarını aktardı. Hazırladıkları
çalışmanın bir diğer aşa-
masının İzmir deprem
senaryosu olduğunu söyleyen
Sözbilir, “İzmir’i on farklı böl-
geye böldük ve fayları o şek-
ilde inceliyoruz. Her bölgeyi
deprem master planı an-
lamında değerlendirmeye
çalışıyoruz” dedi. Bina bazlı
çalışmalar yaptıklarını da an-
latan Sözbilir, “Nerede
sıvılaşma var deprem
olduğunda bina nasıl zarar
görecek ya da toplama
alanına nasıl gidilecek buna
bakıyoruz. 25 metrekarelik
çalışmalar yapıyoruz” dedi.  

Bugüne
kadar yaptıkları çalış-
malardan elde ettikleri 

sonuçları anlatan Sözbilir,
“Tuzla fayı, 

Doğanbey’den başlayıp Orhanlı’dan geçip
Gaziemir, Karabağlar’a giden bir fay ve 2 bin
yıldır kırılmıyor. İki bin yıllık bir deprem

üretme aralığı var.
Demek ki fayın de-
prem üretme zamanı
gelmiş. Ancak fay sis-
tematik çalışmak
zorunda değil. Herkes
bekler ama o fay kırıl-
maz. İstanbul’daki fayı
20-30 yıldır bekliyoruz
ama Hatay’daki fay
kırılıyor. Birçok bilim
insanı fay üzerinde

çalışıyor ve tehlikenin boyutunu çıkarmaya
çalışıyoruz” dedi.

“EĞİTİCİNİN DE EĞİTİLMESİ”
6 Şubat Kahramanmaraş deprem-

lerinin üzerinden iki yıl geçmesiyle o
günden bugüne nelerin değiştiğini değer-
lendiren Sözbilir “Can ve mal kaybının
çok olduğu afetlerden sonra gerekli der-
sleri çıkarıyoruz” dedi. Değişen yönet-
meliklerle birlikte kanun anlamında
güzel işler yapıldığını söyleyen Sözbilir,
“Önemli olanın değişime ayak uyduracak
insanların var olması” diyerek yetişmiş
insanlarla birlikte eğiticilerin eğitilmesi
anlamında ciddi adımlar atılması gerek-
tiğini hatırlattı.

“OLMADAN ÖNCE ÖNLEM”
“Afet yönetimi hiç beklenmeyene hazır

olmaktır” diyen İZ-AFED Başkanı Servet
Ertaş da, yurtdışında olan depremlerin
doğal afet olarak kaldığını ve bizde yıkıma

dönüştüğünü söyledi. Ertaş,
afet yönetiminde tüm pay-
daşlara görevler düştüğünü
söyledi. “Olmadan önce
önlem almak bu işin püf nok-
tası” diyen Ertaş, “Yapı stoğu-
muzu devletin bütçesi ve yerel
yönetimlerin katkısıyla ye-
nileyelim hiç kimse bundan
sonra yıkılacak binaların
içerisinde yaşamasın. Olaya
bütüncül bakıyoruz. Deprem
sonrası yaşanan salgın
hastalıklar ya da birçok
sorunla ilgilenmeye ve
toplumumuzu bu konuda eğit-
meye çalışıyoruz” dedi. 

MEMDUH GÜNEY
Memduh

Güney
Hasan

Sözbilir

Servet
Ertaş
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Çiğli Belediyesi şubat ayı
meclisinde gündem deprem ve
kentsel dönüşüm oldu. İlçede
birçok mahallede devam eden
kentsel dönüşüm süreçleri
hakkında Başkan Onur Emrah
Yıldız’dan biri birinden önemli
açıklamalar geldi. Kentsel
dönüşüm sürecine dair
açıklamalarda bulunan Başkan
Yıldız, Balatçık Dağ Mahallesi
için yürütülen riskli alan ilan etme
çalışmalarının sürdüğünü belirtti. Ayrıca,
Köyiçi Mahallesi için imar planlarının tekrar
gözden geçirileceğini ve bu konuda yeni bir
toplantı yapılacağını söyledi.

‘HER AN BAŞLAYABİLİR’
Güzeltepe Kentsel Dönüşüm Projesi ile

ilgili olarak da önemli bir aşamaya gelindiğini
ifade eden Başkan Yıldız, “İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve vatandaşlarımız arasında yüzde
63 oranında bir uzlaşı sağlanmış durumda.
Kentsel dönüşüm süreci her an başlayabilir”
diyerek sürecin hızla ilerlediğini belirtti. Çiğli
Belediyesi’nin kentsel dönüşümden
altyapıya, park yapımından denetimlere

kadar geniş bir yelpazede
çalışmalarını sürdürdüğünü
vurgulayan Başkan Yıldız, ilçe
halkına hizmet etmeye devam
edeceklerini söyledi.

YENİ PARKLAR
Atatürk Mahallesi 8809/22

Sokak’ta ve Esentepe Mahallesi
8838 Sokak’ta yapılacak parklara
sırasıyla Yılmaz Aksoy ve Ufuk

Aksoy isimleri verilecek. Başkan Yıldız, bu
parkların yapımının tamamen Aksoy Ailesi
tarafından üstlenildiğini belirterek, “Aile,
mülkiyeti belediyemize ait alanlara iki park
yapmak istiyor ve tüm masrafları kendileri
karşılayacak. Bunun karşılığında ise parklara
kendi isimlerini verecekler. Bu güzel öneriyi
kabul ettik” dedi. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe Belediyesi, ilçenin en eski
mahallelerinden Atatürk Mahallesi için
revizyon planının 1’inci etabını
tamamlayarak Güzelbahçe Belediye
Meclisi’ne getirdi. Atatürk Mahallesi
sakinleri ile bir araya gelerek mahalle ile

ilgili neler yapacaklarını anlatan
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, “O günden bugüne
kadar kurmuş olduğumuz ARGE
Birimimizdeki Şehir Plancı
arkadaşımız Mehmet Can Çakar
sürecin 1’inci etabını tamamlayarak
bugün sizlere sunumunu yaptı. Biz
burada halkımızın en iyi şekilde

faydalanması için gereken tüm fizibilite ve
planlamaları oluşturduk” diye konuştu.
Güzelbahçe sakinleri Belediye Başkanı
Mustafa Günay’a çalışmaları için
teşekkür etti. (Haber Merkezi)
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İmar revizyonuna 
vatandaştan beğeni Kemalpaşa Belediyesi Meclis toplantısında

komisyonlardan gelen 3 raporun ve
birimlerden gelen 8 önergenin 3’ü kabul
edilirken, 8 önerge komisyonlara sevk
edildi. Başkan Mehmet Türkmen,
toplantıda yaptığı konuşmada ikinci
eğitim-öğretim döneminin başlaması
dolayısıyla öğrencilere başarılar diledi.
Eğitime verdikleri önemin altını çizen
Türkmen, belediye olarak öğrencilere ve
eğitim kurumlarına destek olmaya
devam edeceklerini belirtti. Kent
Lokantası’nın vatandaşlardan büyük ilgi
gördüğünü belirten Başkan Türkmen,
bu projenin dar gelirli vatandaşlar için
önemli bir destek mekanizması
olduğunu ifade etti. (Haber Merkezi)

‘Partizanca değil hizmet odaklı…’

Güzeltepe’de % 63
uzlaşı memnuniyeti

BUCAKUT’tan deprem çantası uyarısı

5 Şubat 2025 Çarşamba6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Hakan Serbest Tasarım: Serkan Önder

Kadınlara yakın 
savunma eğitimi

Kuşadası’nda
ortak açıklama

Ege Denizi’nde Santorini Adası
merkezli depremler devam
ederken Türkiye bir kez daha
deprem gerçeğiyle yüzleşti.
Olası afetlere en kısa sürede
müdahalede bulunmak için her
geçen gün donanımını artıran
BUCAKUT,  vatandaşları afet ve
acil durum çantası hazırlamaları
konusunda uyardı.
BUCAKUT’tan yapılan
açıklamada, doğru bir şekilde
hazırlanan acil durum çantasının
hayat kurtarıcı olduğu ifade
edilerek şu bilgilere yer verildi: 

“Deprem çantası içerisinde
afet durumunda ihtiyaç
duyulabilecek tüm
malzemelerin bulunması önem
taşımaktadır. Tüm aile üyelerine
yetecek ölçüde su, yüksek
kalorili gıda, hijyen malzemeleri,
önemli belge fotokopileri,
ilkyardım malzemeleri ve
mevsim şartlarına uygun
giyeceklerin deprem çantasına
konulması gerekmektedir.
Kullandığımız ilaçlar reçeteleri
ile bulundurulmalı, enerji
kesintisi sorunları yaşanacağı
için taşınabilir şarj aleti ve pil

yer almalıdır. Doğru bilgi almak
adına bir radyo, el feneri, yardım
ekiplerine hızlı bir şekilde sesli
uyarıda bulunabilmek için düdük
bulundurulmalıdır. Çantamıza
koyacağımız çok amaçlı bir çakı,
afet sonrası bize önemli bir
kolaylık sağlayabilir. Bankacılık
sisteminde yaşanacak
sorunlardan etkilenmemek için
çantamızda nakit para olmalıdır.
Ayrıca, evimizin ve araçlarımızın
yedek anahtarları da afet
çantasında bulunması gereken
önemli kalemlerden biridir.”

‘KOLAY ULAŞILACAK’
Yapılan açıklamada çantanın

kolayca ulaşılabilir bir yerde
olması gerektiği, içerisinde
bulunan yiyecek ve içeceklerin
düzenli olarak kontrol edilip,
bozulmadan sürekli olarak
değiştirilmesi gerektiği
belirtildi. 

Çantada ayrıca, ailedeki
bebekler, yaşlılar, engelliler ve
evcil hayvanlar için gerekli
ihtiyaçlara da yer verilmesi
gerektiği vurgulandı. 
(Haber Merkezi)

Yangın güvenliği
için denetleme…
Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı, il genelinde denetimlerine
devam ediyor. Bu doğrultuda insan
yoğunluğunun yaşandığı başta oteller olmak
üzere kamu kurum ve kuruluşları ile özel,
tüzel kişilere ait her türlü yapı, bina, işyeri,
işletme ve tesiste yangın güvenlik
denetimleri gerçekleştiriliyor. Binaların
Yangından Korunması Yönetmeliği
kapsamındaki kriterler çerçevesinde
denetimlerini yapan ekipler, eksikliklere
dair rapor oluşturuyor. 2024 yılında bin 768
noktada denetim yapıldığını kaydeden Daire
Başkanı Gürhan İnal, “2025 yılında da
denetimlerimiz aralıksız devam ediyor. Son
bir haftada 14 adet itfaiye uygunluk raporu
düzenlendi” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi) 
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Bayraklı Belediyesi, kadına yönelik şiddet
vakalarındaki artışa dikkat çekmek ve
kadınların kendilerini savunmalarını
sağlamak amacıyla başlattığı “Güçlü
Kadınlar, Güvenli Yarınlar” projesi
kapsamında ücretsiz yakın savunma
eğitimlerine devam ediyor. İlk olarak Çay
Mahallesi Semt Merkezi’nde başlayan
eğitimler, yoğun talep üzerine Doğançay
Mahallesi Semt Merkezi’nde de hayata
geçirildi. Sekiz hafta sürecek eğitimlerde
kadınlar, hem fiziksel hem de zihinsel
olarak güçlenmenin yollarını öğrenecek.
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal,
“Kadına yönelik şiddetin arttığı bu
dönemde farkındalık çalışmalarımız
sürecek” dedi. (Haber Merkezi)

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu ile Kuşadası Belediye Başkanı
Ömer Günel, her iki belediye tarafından
Kuşadası’nda yaşama geçirilen ve
geçirilecek olan hizmetlerle ilgili bilgi verdi.
Türkiye’de yaşanan ekonomik kriz nedeniyle
belediyelerin yoksullukla mücadele eden
kurumlar haline geldiğine dikkat çeken
Başkan Özlem Çerçioğlu ve Başkan Ömer
Günel, sosyal belediyecilikten ödün
vermeyeceklerinin altını çizdi. Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, 2025 yılı bütçesinde sosyal
yardımlara ciddi bir bütçe ayırdıklarını
belirtti, ekonomik sorunların artması ile
birlikte belediye başkanlarına düşen 
görevin her geçen gün arttığını ifade etti.
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi Şubat ayı meclis toplantısının birinci birleşiminde, Başkan Yıldız
Güzeltepe Mahallesi’nde kentsel dönüşümde yüzde 63 uzlaşı sağlandığını duyurdu 
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Konak Belediyesi tarafından yaşama
geçirilen ve emeklilerin sosyalleşerek uygun
fiyata çay-kahve içebilecekleri Mutluluk
Kahvesi’nin yeni hizmet noktaları, CHP Grup
Başkanvekili ve İstanbul Milletvekili Gökhan
Günaydın’ın katıldığı törenle hizmete açıldı.
Barbaros Mahallesi’ndeki Adile Naşit
Parkı’nda düzenlenen toplu açılış törenine, ev
sahibi Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, CHP Grup Başkanvekili Gökhan
Günaydın, CHP İzmir İl Başkanı Şenol
Aslanoğlu, İzmir Büyükşehir Belediye Meclisi
Başkan Vekili Altan İnanç, CHP il yöneticileri
ve ilçe başkanları, meclis üyeleri, muhtarlar,
emekli dernekleri ve çok sayıda vatandaş
katıldı. 

Kemeraltı ve Güneşli Mahallesi’nin
ardından Adile Naşit Parkı, Toros ve Sevgi
Yolu Ayaküstü Mutluluk Kahveleri’nin de
açılışıyla birlikte sayıları beşe ulaşan Mutluluk
Kahveleri’nin en yeni şubelerinin toplu açılış
törenine emekliler de yoğun ilgi gösterdi.
Mahalle anketinde birinci sırada yer alan
Mutluluk Kahvesi talebi, mahalle sakinlerinin

isteği üzerine Adile Naşit Parkı’nda hayata
geçirilirken Başkan Mutlu, kentin pek çok
yerinde Mutluluk Kahvesi açacaklarının
müjdesini verdi. Başkan Mutlu, yaşanan
ekonomik kriz ortamında emekli vatandaşlara
soluk aldırmaya, onların yanında olmaya
devam edeceklerini vurgulayarak, “Bize
neşeyi, yaşamdan keyif almayı unutturdular.
Biz tekrar, bu kahvelerle, herkesin kent
yaşamına katılmasını sağlamaya çalışıyoruz”
dedi.

MUHTARIN ANKETİ
Ülkenin, son dönemdeki ekonomi

politikalarından çok etkilendiğini ve bu
sebeple Mutluluk Kahveleri’ni çok
önemsediklerini vurgulayan Başkan Mutlu
şöyle konuştu:  “Buradaki muhtarımız bir
anket yaptı. Mahalleli ne istiyor, onu sordu
ankette. Birinci sırada Mutluluk Kahvesi çıktı.
Bu talebi bize iletti. Biz de dedik ki hem parkı
yeniden elden geçirelim, yenileyelim hem de
kahvemizi yapalım. Emeklilerin İzmir’de
yaşamasının bir nedeni var. Sağlık

hizmetlerine daha kolay ulaşımı burada elde
edebiliyorlar. Bir de sosyalleşiyorlar. Neden
büyük kentlerdeyiz? Sosyalleşmek için, sokağa
çıkmak için, İzmir’i yaşamak için. İzmirliler
zaten sokakta yaşar, keyif insanıdır, neşelidir.
Ama bu ülkede bize neşeyi unutturdular,
yaşamdan keyif almayı unutturdular. Biz
tekrar, bu kahvelerle, herkesin kent yaşamına
katılmasını sağlamaya çalışıyoruz.”

‘OMUZ OMUZA’
Başkan Mutlu, Mutluluk Kahveleri’nde bir

araya gelerek tekrar yaşama tutunacaklarının
ve hep birlikte direnmeye devam
edeceklerinin altını çizerek, sözlerini şöyle
sürdürdü: 

“Ekonomi politikaları nedeniyle kent
yoksulu haline düşürülen emeklilerimiz başta
olmak üzere hepimiz geleceğiz ve bu
kahvelerde tekrar yaşama tutunacağız. Birlikte
sohbet edeceğiz. Bir araya geleceğiz ve
direnmeye, birlikte olmaya devam edeceğiz.
Burada el ele, omuz omuza, yan yana
yürümeye devam edeceğiz.” (Haber Merkezi)

Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun seçim vaatlerinden biri olan
Mutluluk Kahvesi Projesi hızla büyüyor. Kent hizmetine 3 kahve daha eklendi

Bornova Belediyesi,
iklim krizine karşı
yürüttüğü bilimsel
projelerle sürdürülebilir
bir kent modelini hayata
geçirmeye devam ederken,
Şubat Ayı Meclis
Toplantısı’nda, iklim
değişikliğine
uyum sağlamak
ve enerji
verimliliğini
artırmak
amacıyla
yürütülen
STORMLOG
Projesi ele
alındı. 

Prof. Dr. Arif
Hepbaşlı, enerji yönetiminin
önemine vurgu yaparak,
belediyelerin İSO 50001 Enerji
Yönetim Sistemi Sertifikası gibi
uluslararası standartlara ulaşması

gerektiğini belirtti. Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
Bornova’nın sürdürülebilir
kentleşmede öncü olacağını
ifade ederek, iklim adaleti ve
çevreci dönüşüm projelerine

kararlılıkla devam
edeceklerini söyledi.

Bornova
Belediyesi’nin
proje ortağı olan
Yaşar
Üniversitesi’nden
Prof. Dr. Arif
Hepbaşlı, meclis
toplantısında
yaptığı sunumda
enerji
verimliliğinin ve

uluslararası standartların
önemine dikkat çekti.  Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki,
iklim adaleti ve sürdürülebilir
kentleşmenin Bornova Belediyesi

için öncelikli olduğunu vurguladı.
Bornova’yı geleceğe

hazırlamak için iklim krizine karşı
somut adımlar attıklarını
söyleyen Başkan Eşki,
“Muhtarlarımızla yürüttüğümüz

iklim adaleti projeleri,
sürdürülebilir kentsel dönüşüm
hamlelerimiz ve bu projeler
sayesinde Bornova, Türkiye'de
örnek bir kent olacak" dedi.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, Kültürpark’ın
tarihi kapılarından 26 Ağustos Kapısı’nda
güçlendirme çalışmasına başladı. Yapı İşleri

Dairesi Başkanlığı ekipleri uzun yıllardır
kente hizmet veren ve hava koşulları gibi
çeşitli nedenlerle yıpranan tarihi kapının
çelik aksamını güçlendirecek. Çalışmaların
bir hafta içinde tamamlanması planlanıyor.
Türkiye Cumhuriyeti’ni simgeleyen 5 kapı
için 2023 yılında ilk adımı atılan restorasyon
ve rekonstrüksiyon çalışmaları kapsamında
Lozan, Montrö, 9 Eylül ve Cumhuriyet
kapıları yenilenerek hem sağlamlaştırıldı
hem de görsel açıdan restore edildi. 26
Ağustos kapısı için hazırlanan projede ise
çevredeki bazı ağaçların zarar görebileceği
gerekçesiyle revizyona gidilmesi
kararlaştırıldı. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi İZSU
Genel Müdürlüğü’nün ilçelerdeki atık su
ve içme suyu şebekelerini yenileme
çalışmaları devam ediyor. İşletme
ömrünü tamamlayan içme suyu hatları

yenileniyor, atık su arıtma
tesisleri ile yeni kanalizasyon
ve yağmursuyu hatlarının
yapımı devam ediyor. İZSU
Genel Müdürü Gürkan
Erdoğan da Aliağa’da devam
eden çalışmaları yerinde
denetleyerek, Aliağa Belediye
Başkanı Serkan Acar ile bir
toplantı gerçekleştirdi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi İZSU
Genel Müdürlüğü’nün
Aliağa’da yaptığı yatırımlar ve

saha ekiplerinin koordinasyonunu
sağlamak üzere iki kurumun teknik
ekipleriyle birlikte koordinasyon
toplantısı yapıldı. (Haber Merkezi)

DOĞRUYOL

DOĞRUYORUM
AHMET

20 yıllık
ambulanslar…

Ambulanslarımız acil sağlık hizmetleri
sistemimizin en önemli köşe taşlarından
biri. Yaptıkları görevden dolayı, hızlı
hareket etme zorunlulukları da ortada.
Bundan dolayı da ambulansların yeni
olması, sık arıza yapmaması oldukça
önemli. 8 Ocak 2025 Tarihli Resmî
Gazetede yayınlanan yeni ambulans
yönetmeliğine göre ise, 112 Acil Sağlık
hizmeti veren ambulansların kullanım
süreleri 15 yıldan 20 yıla çıkartıldı.
Bilindiği gibi 112 ambulanslarımız sürekli
trafikte bulunan araçlardır. Özel
kullanılan şahsi araçlarımızı bir kişi
kullanırken ambulansları pek çok kişi
kullanmaktadır. Dolayısıyla araçların
yıpranması da beklenenden daha hızı
olmaktadır. Özel araçlarımızın bile, 20
yılda ne kadar çok yıprandığını
düşünürsek, hatta yaşı büyük olan
araçların zaman zaman, trafikten
çıkartılması için ÖTV indirimlerinin
yapıldığını da göz önüne alırsak, 20 yıllık
(240 aylık) ambulansların acil sağlık
hizmetlerinde kullanılması, çalışanlarımızı,
sağlık hizmeti alan vatandaşlarımızı ve
trafikte bulunan diğer sürücülerin can
güvenliğini tehlikeye atmaktadır. 20 yıllık
ambulansın sağlık hizmetleri sunumunda
kullanılmasının her yönden uygun
olmadığını ifade etmek isteriz. Tasarruf
tedbirleri çerçevesinde böyle bir kararın
alındığını düşünsek de, bazı kamu
kurumlarımıza alınan binlerce hizmet
aracını görmekteyiz.

Oysaki sağlık hizmeti veren Sağlık
Bakanlığımıza da gerekli ödenekler
sağlanmalı gerekli olan ambulans
yenilenmeleri de yapılmalıdır. Ayrıca
ambulansların yıllarının baz alındığı kadar,
yaptıkları km de önemlidir. 20 yıllık bir
ambulansın 1 milyon km. den daha fazla
yol yapması olası bir durumdur. 20 yıllık
bir araç amortismanını tamamlamış olan
bir araçtır. 

BAKIM MASRAFLARI
Bu araçların bakım masraflarının, yakıt

masraflarının yeni araçlara göre çok daha
yüksek olacağı bilinen gerçektir.
Ambulansların kullanımının 20 yıla
çıkartılması, “kaş yapalım derken göz
çıkarmak” olarak tabir edilebilir. Kamu
yararı açısından, alınan kararın yeniden
gözden geçirilmesinde büyük yarar
olacaktır. Bunun yanında birde ambulans
olarak tanımlanmış olan hasta nakil
araçlarımız var. Hastaneden hastaneye,
evden hastaneye, hastaneden eve hasta
taşıyan bu araçların bundan sonra gri
renkte olacağı ve üzerlerinde ambulans
yazısının olmayacağı da aynı yönetmelikte
geçmekte. Üzerinde ambulans yazısı
olmayan, tepe lambası olmayan bir aracı
trafikte kim dikkate alsın ki?

Hasta nakil aracı olarak tanımlanan gri
renkteki ambulansın içindeki hasta
kötüleşse hesabını kim verecek?
Ticarileşen Devlet Hastaneleri, devlete
maliyeti çok yüksek olan şehir
hastanelerine oluk oluk para aktarılırken,
tedaviye ihtiyacı olan hastayı taşıyan
ambulanslardan tasarruf olmaz.
Olmamalı. Sayın Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan bir konuşmasında,
belediye başkanlığı döneminde cenaze
arabalarını Mercedes marka araçlardan
oluşturduğunu ifade etmişti. Ölülerimizin
Mercedes’e binmesinin bir manası 
olmaz ama dirilerimizin yeni sağlıklı
ambulanslara binmesi önemli.

ahmetdogruyol35@gmail.com
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Bornova’nın gündemi enerji verimliliği

Ömer
Eşki
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HABERHABER A. BUĞRA
TOKMAKOĞLU
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KEŞFETSEK

İzmir Adnan
Menderes
Havalimanı, 17

Kasım 1987
tarihinde hizmete
açıldı. O döneme
kadar şehrin tek
havalimanı konumunda
olan Çiğli Havalimanı’nın

sivil uçuşlara kapatılmasıyla

birlikte
İzmirliler hem yurt içinde hem de yurt
dışı uçuşlarda Gaziemir’deki
havalimanını kullanmaya başladı.

2006 yılında yeni dış hatlar
terminalinin devreye girmesiyle yıllık 10
milyon yolcu kapasitesine ulaşan
havalimanının yeni iç hatlar terminali ise
2014’te yolcu ağırlamaya başladı. Dış
hatlar terminali yıllık 10 milyon, iç hatlar
terminali ise yıllık 20 milyon yolcu
kapasitesine sahip olan havalimanın
altyapısı ve pistlerine ait yenilemek
çalışmaları ise son olarak 2028-2020
yılları arasında yapıldı.

Türkiye’de havalimanı işletmeciliği
konusunda göğüs kabartan bir geçmişe
sahip TAV Havalimanları tarafından
işletilen Adnan Menderes Havalimanı,
İzmir’i yurt içi ve yurt dışında bağladığı
destinasyonlar arasında kültürel
etkileşim, ticari fırsatlar ve en önemlisi
turistik yakınlaşma ve iletişim
kurmasına yardımcı oluyor.

2024 yılında toplam 11 milyon 512 bin
96 yolcuya hizmet veren Adnan
Menderes Havalimanı’nda 73 binden

fazla uçuş
gerçekleştirildi.
Uçuşları kullanan
yolcuların 6 milyon

400 bini iç hatlarda, 5
milyon 100 bini ise dış

hatlarda seyahat etti.
Bu süreçte

havalimanı, Türkiye’nin en
yoğun dördüncü havalimanı

haline geldi ve
özellikle yaz aylarında
yoğun bir turistik
trafik aldı.

İzmir Adnan
Menderes
Havalimanı’ndan 70
yurt dışı destinasyon ve
19 yurt içi destinasyona
uçuş gerçekleştiriliyor.
Amsterdam, Berlin,
Bakü, Doha, Atina,
Barselona, Şarm El
Şeyh, Glasgow, Tahran,
Tiflis, Londra gibi
şehirlerin yanı sıra
yurt içinde de
doğudan batıya
birçok şehri Adnan
Menderes
Havalimanı’ndan
yapılan uçuşlarla

keşfetmek mümkün.

İZMİR MERKEZLİ ROTALAR
Saraybosna, Bosna-Hersek:

Balkanların Kudüs’ü olarak da
anılan Saraybosna, Bosna-
Hersek’in başkenti. Osmanlı izlerini
günümüze taşıyan Saraybosna,
Türk vatandaşlarının vizesiz
seyahat edebildiği bir Balkan şehri.
Pasaportla İzmir’den direkt uçuşla
ulaşılabilen Saraybosna’da
UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde
yer alan Tarihi Eski Şehir’deki
Başçarşı’yı ziyaret edebilir, Bosna
lezzetlerini deneyimleyebilirsiniz. 

Birinci Dünya Savaşı’nın
çıkmasına neden olan suikastın
yaşandığı Latin Köprüsü de
Saraybosna’da. Bosna-
Hersek Mostar ve Tuzla gibi
şehirleriyle de her
adımında bizden bir şeyler
bulabileceğiniz zenginliğe
sahip.

Belgrad,
Sırbistan:

Balkan coğrafyasında vizesiz seyahat
edebildiğimiz ülkelerden Sırbistan’ın
başkenti Belgrad, eski Yugoslavya
Federasyonu’nun da başkentiydi. Balkan
kültürünü deneyimlemek için en iyi
rotalardan biri olan Belgrad, Sırpçada
Beyaz Şehir anlamına geliyor. Gece
hayatıyla ünlü Belgrad ekonomik tatil
alternatifi oluşuyla da gönüllerde taht
kuruyor.

İzmir’den direkt
uçuşlarla 2 saat gibi kısa
bir sürede Sırbistan’ın
başkenti Belgrad’a
ulaşmak mümkün.

Bakü, Azerbaycan: İki
devlet bir millet olarak
andığımız, kardeş ülkemiz
Azerbaycan’ın başkenti
Bakü’ye İzmir’den direkt
uçuşlarla ulaşmak
mümkün. Yaklaşık 3
saatlik bir uçuşla Bakü’ye
İzmir’den ulaşabilmek
büyük lüks.

Bölgenin en zengin
kültürel geçmişine sahip
kentlerinden biri olan
Bakü, eşsiz doğası,
doğal güzellikleri,

muhteşem yemekleri, etkileyici
mimari yapıları ve modern
yaşamdan izler göreceğiniz şehir
hayatı ile ziyaretçilerine unutulmaz
deneyimler
sunuyor.

Amsterdam,
Hollanda:
Hollanda’nın
başkenti Amsterdam
hem Avrupa’nın hem
de dünyanın en
önemli turizm
merkezleri arasında
konumlanıyor. Her yıl
20 milyona yakın
ziyaretçinin seyahat
planına eklediği

Amsterdam’da
İzmir’den 3 saat 15
dakikalık direkt

uçuşlarla
ulaşmak
mümkün.

Avrupa kültürü ve
Hollanda sanat yaşamını
deneyimleyebileceğiniz

birbirinden güzel
müzeleriyle
Amsterdam

hareketli kültür ve sanat yaşamıyla bu
alana ilgi duyanları cezbediyor. Van
Gogh, Moco ve Rijkmuseum
Amsterdam’ın öne çıkan müzelerinden.
Kanallarla bezeli Amsterdam’ın tarihi
kent merkezi UNESCO’nun koruması
altında. Kanalları keşfetmek için en iyi
seçenek ise bot turlarına katılmak. 

Tarih boyunca hoşgörünün merkezi
olarak anılan

Amsterdam, çok kültürlü yaşamı,
eşsiz mimari yapıları, benzersiz sokak
lezzetleri ve sınırları aşabilen renkli
gece hayatı ile İzmir’den direkt uçuşla
ulaşılabilen destinasyonlardan biri.

Amsterdam’a seyahat etmek
isteyenlerin Schengen vizesine sahip
olması gerekiyor. Yeşil pasaportlular ise
90 güne kadar olan seyahatlerinde

vizeden muaf.

İzmir’i
dünyaya bağlayan
Adnan Menderes

Havalimanı, geçen yıl 11
milyon 500 binden fazla yolcu
ağırladı. Her yıl yolcu ve uçuş
sayısını artıran havalimanını

kullanarak yurt içinde 19, 
yurt dışında ise 70

destinasyonu 
keşfetmek 
mümkün
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İzmir'de, AGROEXPO Uluslararası Tarım ve Hayvancılık Fuarı, 20. kez misafirlerini
ağırladı. Fuara, Türkiye başta olmak üzere 90 ülkeden 1000'den fazla firma katıldı

Profesyonellerin
buluşmanoktası

Fuarİzmir'de düzenlenen açılışta
konuşan İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay, organizasyonu
önemli ve değerli gördüklerini,
kendilerinin de sektöre destekleri
olduğunu belirtti. Tarım ve Orman İl
Müdürü Mustafa Şahin de İzmir'in
tarım ve hayvansal üretimde önemli
konumu bulunduğunu anlattı.

Fuarın yıllardır tarım ve hayvancılık
sektörünün en güçlü buluşma
noktalarından olduğunu ifade eden
Şahin, "Bu fuar, tarım ve hayvancılığın
geleceğine ışık tutan yeni teknolojilerin
tanıtıldığı, sektörün farklı paydaşlarının
iş birliği fırsatlarını değerlendirdiği ve
üreticilerimizin yeniliklerle buluştuğu
büyük platformdur. Tarımsal üretimde
verimlilik, sürdürülebilirlik ve teknoloji
kullanımı gibi konular öne çıkıyor" diye
konuştu. İzmir Ticaret Borsası (İTB)
Yönetim Kurulu Başkanı Işınsu
Kestelli de tarım ve hayvancılığın
Türkiye için ekonomik önemi yanında
sosyal dengenin teminatı stratejik
sektör olduğuna işaret etti.

Tarım ve hayvancılıkta başarı
yakalamak için sektörün milli gelirdeki
payının yüzde 10'un üstünde tutulması
gerektiğine işaret eden Kestelli, "Bu da
uzun yıllar boyunca tarım sektörünün,
diğer tüm sektörlerin ortalamasının iki
katı büyümesini gerektiriyor. Üretim
gücümüz, pazarlara yakınlığımız,

yetenekli girişimcilerimiz ve dinamik
nüfusumuzla, mevcut
pozisyonumuzdan çok daha iyi
olabiliriz. Umarım doğru adımlarla ve
el birliğiyle Türk tarımını ve
hayvancılığını küresel rekabette daha
güçlü bir kimliğe kavuşturabiliriz.
Bunu başarabilecek bilgi birikimine ve
kapasiteye de sahibiz" ifadelerini
kullandı.  Konuşmaların ardından
kurdele kesilerek fuarın açılışı
gerçekleştirildi.

Fuara, Türkiye başta olmak üzere
90 ülkeden 1000'den fazla firma,
kurum ve kuruluş katıldı. Katılımcılar,
açtıkları stantlarda arıcılık, bitkisel
üretim, canlı hayvan, fidancılık, gübre,
hayvancılık, sulama sistemleri, süt
teknolojileri, tohumculuk, traktörler,
tarım makineleri, kanatlı sektörü ve
yedek parça alanlarında çalışmalarını
ve yeniliklerini sundu. Çeşitli
etkinliklerin de yer alacağı fuar, 8
Şubat'ta sona erecek. (AA)

Bakan Şimşek’ten
enflasyon mesajı

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek, şu anda en öncelikli
hedeflerinin enflasyonu düşürmek
olduğunu belirterek, "Enflasyonu
aşağıya çekmek için gerekli tüm
araçları kullanıyoruz, enflasyon
düşecek" dedi. Şimşek, 2000'li yılların
ilk 10 yılında Türkiye'nin
dezenflasyon sağladığını ve büyümeyi
iki katına yükselttiğini kaydederek,
"Bunu tekrar etmek istiyoruz ancak
bu yolculuk büyümeyi yeniden
dengelememizi gerektiriyor" diye
konuştu. (İHA)

Ramazanda ete
fiyat artışı yok!

Ulusal Kırmızı Et Konseyi (UKON)
Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet
Hacıince, Ramazan ayında kırmızı
ette arz-talep dengesizliği
yaşanmayacağı ve anormal fiyat
oluşumlarının ortaya çıkmayacağı
kanaatinde olduklarını bildirdi.
Hacıince, bu dönemde ortaya
çıkabilecek suni fiyat artışlarının
önüne geçilebilmesi için etkili bir
düzenleme mekanizmasının devreye
alınmasının son derece önemli
olduğunu belirtti. (AA)

Kemalpaşalı sanayiciler
iş birliklerini güçlendiriyor 

Depremzede esnafa 
41,5 milyarlık kredi

Kemalpaşa Sanayici ve İş
İnsanları Derneği (KESİAD)
teknik gezi kapsamında
KOSBİ’de faaliyetlerini
sürdüren DİMES’e ziyarette
bulundu. KESİAD üyesi
firmaların teknik müdür ve
yöneticilerinin katıldığı
gezinin ev sahipliğini DİMES
Mali İşler ve Hazine Uzmanı
Ecem Diren yaparken,
bilgilendirmeleri ise Fabrika
Direktörü Musa Kılavuz
yaptı. KESİAD’ın teknik
gezileri ile hem firmaların
üretim standartlarını
görmeyi hem de işleyişler
hakkında bilgiler almayı
hedeflediklerini söyleyen
KESİAD Yönetim Kurulu
Başkanı Yeşim Işıklı,
“DİMES’in üretim
tesislerinin bölgemizde
olması hepimiz için şans.
Ulusal ve uluslararası
anlamda bilinen, kabul
gören bir marka olan

DİMES’in üretimi hakkında
alacağımız bilgilerin hepimiz
için faydalı olacağını
düşünüyorum.  Sanayi ve iş
dünyasının gelişimine katkı
sağlamak, bilgi paylaşımını
ve iş birliğini güçlendirmek
için bundan sonra da teknik
gezilerimizi sürdüreceğiz”
diye konuştu. Fabrika
turundan önce yapılan
toplantıda katılımcılara
DİMES hakkında bilgiler
paylaşan fabrika direktörü
Musa Kılavuz, hem DİMES’in
kuruluş öyküsünü hem de
bugün üretimini yaptıkları
ürünler hakkında bilgiler
verdi. İlk meyve suyunu 1963
yılında ürettiklerini söyleyen
Kılavuz, “İlk meyve suyu
üretimi 1963 yılında Tokat’ta
başlıyor. Çiftçilerin elinde
kalan vişnelerin işlenmesi
ile meyve suyu yolculuğu
başlıyor” dedi.
(Haber Merkezi)

Ticaret Bakanlığı
verilerine göre, 6 Şubat
2023'te meydana gelen
depremlerin yaşandığı
bölgede faaliyet gösteren
esnaf ve sanatkarlara
Şubat-Kasım 2023
döneminde Halkbank
tarafından 1 yıl geri
ödemesiz 5 yıl vadeli kredi
desteği sağlandı. Bu
dönemde kredi desteği
verilen esnaf sayısı 27 bin
202, tutarı da 6,7 milyar lira
oldu. Bunlar da dahil 12

ildeki esnaf ve sanatkarlara
Şubat 2023-Aralık 2024
döneminde kredi ve kefalet
kooperatifleri aracılığıyla
ya da doğrudan
Halkbank'tan sağlanan
kredilerin tutarı 41 milyar
451 milyon 736 bin 645
lirayı buldu. Bu dönemde
kullandırılan kredi sayısı 94
bin 430'a ulaştı.

En fazla kredi Adana ve
Şanlıurfa'da kullanıldı.
Kredileri en çok 19 bin 42
ile Adana'daki esnaflar

kullanırken bu ildeki kredi
tutarı 8 milyar 509 milyon
325 bin 413 liraya
ulaştı.Adana'yı 13 bin 555
kredi ve 6 milyar 350
milyon 651 bin 965 lira ile
Şanlıurfa, 13 bin 322
kullandırım ve 5 milyar 439
milyon 243 bin 926 lira ile
Hatay izledi. Esnaf ve
sanatkarın en az kredi
kullandığı iller ise sırasıyla
476 ile Kilis, 3 bin 66 ile
Malatya ve 3 bin 819 ile
Sivas oldu. (AA)

Otomobil pazarı 
ocakta daraldı

Otomotiv Distribütörleri ve
Mobilite Derneği’nin (ODMD) Ocak
2025 verilerine göre, otomobil
satışları, ocakta geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 12,6 azalarak
55 bin 944, hafif ticari araç pazarı ise
yüzde 18,8 azalışla 12 bin 710 adet
olarak gerçekleşti. Ocak ayı
otomobil ve hafif ticari araç pazarı
geçen yılın aynı dönemine göre
yüzde 13,9 gerileyerek 68 bin 654
adet oldu. (AA)

Ege İhracatçı Birlikleri, 2025 yılının ilk
ayında 1 milyar 476 milyon dolarlık
ihracata imza attı. EİB, 2024 yılı ocak
ayındaki 1 milyar 472 milyon dolarlık
ihracatını korudu. Ege İhracatçı Birlikleri
bünyesinde sanayi sektörlerinin ihracatı
yüzde 8’lik artışla 718 milyon dolardan
777 milyon dolara çıkarken, madencilik
sektörünün ihracatı yüzde 12’lik
yükselişle 89,7 milyon dolardan 101
milyon dolara ilerledi. Yüksek enflasyon
ve düşük döviz kuru ortamında
ihracatçıların müşterilerini
kaybetmemek için maliyetine hatta
zaman zaman zararına ihracata devam
ettiklerini dile getiren Ege İhracatçı

Birlikleri Koordinatör Başkanı Jak
Eskinazi, Türk ekonomisinin
koşullarında mevcudu korumanın başarı
olduğunun altını çizdi. “İhracatı

zıplatmak için hala şansımız var” diyen
Eskinazi, “Türkiye’nin ihracat
hedeflerine ulaşabilmesi için ortalama
yüzde 10 ihracat artışı
gerçekleştirmemiz gerekiyor. Bunun için
ihracatçılar olarak rekabetçi kura
ihtiyacımız var. Bu gerçekleşmediği
takdirde ihracatta artışlar zamanla kan
kaybedecek hatta ihracat rakamları
eksiye düşecektir. İhracat düştüğünde
istihdamda azalacak. Emek yoğun
sektörlerde istihdamdaki azalışı son 2
yıldır yaşıyoruz. İhracatın hedefler
doğrultusunda artması için bir an evvel
tedbirlerin alınması gerekir” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Sanayi ve madencilik sektörleri ihracatı sırtladı

Jak
Eskinazi

Mehmet
Şimşek

Cemil
Tugay



SAYFA  10 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi Halkla
İlişkiler ve Tanıtım Bölümü öğrencileri, yeni bir
sosyal sorumluluk projesini daha hayata geçiriyor.
Öğretim üyesi Doç. Dr. Hidaye Aydan Bilgilier’in
yürütücülüğünde, “Neşeli İletişim” başlıklı sosyal
sorumluluk projesi gerçekleştirilecek. Ekipte 3.
sınıf öğrencileri; Eylül Ezgi Alıcı, Öykü Çelebi, Sude
Beril İldir, Sıla Karaman ve Zeren Kılıç görev
alıyor. 4-7 yaş aralığındaki çocukların iletişim
becerilerini güçlendirmeyi amaçlayan çeşitli
aktivitelerdenoluşan proje kapsamında tanışma
etkinliği, oyunlar, çizim aktiviteleri, duyguları
geliştirmeye yönelik etkinlikler ve beden dili
çalışmaları yapılacak. (Haber Merkezi)

Genç iletişimcilerden
bir örnek proje daha

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) İşletme Bölümü
öğretim üyesi Doç. Dr. Zeynep Özdamar Ertekin, moda
sektöründe yenilik arzusu ile sürdürülebilirlik
arasındaki ilişkiyi konu alan makalesiyle uluslararası
ödüle layık görüldü. İngiltere merkezli Emerald
yayıncılığın pazarlama alanındaki prestijli
dergilerinden Journal of Social Marketing tarafından
sayılı bilim insanına verilen ‘üstün makale’ ödülünü
(Literati Award 2024) alan Ertekin, ülkemize büyük
gurur yaşattı. Yaklaşık 15 yıldır sürdürülebilir moda
konusunda araştırmalar yapan Ertekin, makalesindeki
özgün değerlendirmeleri, kapsamlı literatür taraması
ve sosyal pazarlama alanında sunduğu çözüm
önerileriyle fark yarattı. (Haber Merkezi)

Vegan bireyler dikkat!
Depresyon riskiniz var
Çoğu vegan bireyin kendilerini depresif hissetmeye daha meyilli olduğuna vurgu
yapan psikiyatri uzmanı Dr. Bingöl, bu beslenme tarzını seçenlere önerilerde bulundu

Vejetaryen bireylerin yüzde
10’unun vegan bireylerden
oluştuğunu ifade eden psikiyatri
uzmanı Dr. Mert Sinan Bingöl,
“Vegan beslenmenin, bir
taraftan zayıflamaya yardımcı
olmak, tip 2 diyabet ve kalp
hastalıkları riskini azaltmak gibi
faydaları varken, öte yandan
vücut bağışıklığının zayıflaması,
kansızlık, unutkanlık artışı,
yorgunluk, kemik hastalıkları,
ruhsal hastalıklar riskini
arttırmak gibi riskleri de vardır.
Duygularımız yediğimiz
besinleri etkiler, yediğimiz
besinler de duygularımızı etkiler.
Beslenme ile psikiyatrik
bozukluklar arasındaki en güçlü
ilişki ‘depresyon’ riski için
bulunmuştur. Vegan tipi
beslenmenin, bireylerde protein,
kalsiyum, demir, çinko, B12
vitamini, D vitamini, yağ asitleri
açısından yetersizlikler
oluşturması nedeniyle beyin
kimyasallarını olumsuz etkilediği
ve depresif süreçleri tetiklediği

bilinmektedir” dedi. Dr. Bingöl,
“Bu durumun muhtemel
nedenleri olarak aile ve toplum
baskısı nedeniyle dışlanma
korkusu, sosyal ortamlardan
kaçınma, vegan ürünlere
ulaşmanın maddi güçlükleri ve
kısıtlı erişim, sürekli her
ortamda kendilerini birilerine
uzun uzun açıklama ve kabul
ettirme zorunluluğu
hissetmeleri, duygularını çoğu
zaman bastırmak zorunda
kalmaları, tercihlerine saygı
duyulmaması veya tercihlerinin
sorgulanması, anlaşılamamaları
nedeniyle yalnız hissetmeleri,
aşağılanma, önyargılara maruz
kalma sayılabilir. Tüm bunların
sonucunda, birey, kendisini

değersiz ve ötekileştirilmiş olarak
hissetmektedir. Araştırmalar, bu
tarz olumsuzlukların bazı vegan
bireyler üzerinde
depresyon, kaygı, stres,
öfke gibi psikososyal
riskler oluşturduğu
sonucuna
varılmıştır” diye
konuştu. Vegan
beslenmenin hem
yararı hem zararı
görülebildiğine vurgu
yapan psikiyatri uzmanı
Dr. Mert Sinan Bingöl, 

“Bireylerde protein,
kalsiyum, demir, çinko, B12
vitamini, D vitamini, yağ asitleri
açısından yetersizlikler
görülmemesi için, bu beslenme

tarzının diyetisyen kontrolünde
uygulanması gerekir.
Diyetlerindeki besin

içeriklerinin dengeli
olması, düzenli uyku ve

düzenli egzersiz
yapmaları önemlidir.
Ayrıcavegan
bireylerin, sıklıkla
ailelerinden
olumsuz tepkiler

almaları nedeniyle,
daha fazla üzüntü, öfke,

stres gibi psikososyal risk
faktörleriyle baş etmek
durumunda kalmamaları için,
ailelerin vegan bireylere
anlayışla yaklaşmaları
önemlidir” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Kalp çarpıntısı ve göğüs
ağrısı şikayetiyle İzmir
Ekonomi Üniversitesi Medical
Point Hastanesi’ne başvuran
Abdülkerim Taşdan,
Kardiyoloji Bölümü’nden
Doç. Dr. Mustafa Doğduş ve
ekibinin yaptığı işlemle
sağlığına kavuştu. 

Aynı anda, hem ablasyon
hem de koroner stentleme
işlemi yapılan Taşdan’ın kalp
ritmi normale döndü ve göğüs
ağrı şikayetleri ortadan kalktı.
Doç. Dr. Doğduş, “Hastamıza,
yaklaşık 20 yıl önce bir
ablasyon işlemi
gerçekleştirmiş, sonraki
süreçte çarpıntıları azalmış
ama ara ara devam etmiş. Bize
son birkaç aydır artan kalp
çarpıntısı ve göğüs ağrısı ile
başvurdu. 

EKG çekildi. Kalbinin
dakikada 200 hızında attığı
görüldü. Hastamız, bu
çarpıntıların yanında çok ciddi
göğüs ağrısı da hissediyordu.
Hastamızın sol damarında da
bir tıkanıklık mevcuttu.

Abdülkerim Bey’e aynı
işlemde hem ablasyon hem de
koroner damar açma işlemi
yaptık. İki stent yerleştirdik.
Damar akışı da normale
döndü. Sonrasında çarpıntı ve
göğüs şikayetleri de azaldı. Bu
şekilde, kalp krizini önlemiş

olduk.” dedi. 
Taşdan, “Ameliyat sonrası

kalktım, gezdim ve çok da
mutluyum. Şu an kendimi çok
iyi hissediyorum. Göğüs
ağrılarım bitti ve kalp ritmim
normale döndü” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Aynı anda hem ablasyon
hem de koroner stentleme
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Bir sabah uyanıyorsunuz, pencerenizi
açıyorsunuz ve dışarısı öyle sıcak ki, hemen
kısa kolluları giyip dışarı çıkma isteğiyle
doluyorsunuz. Fakat öğlene doğru bir
bakıyorsunuz, birden rüzgarlar soğumaya
başlamış, üzerinizde sadece tişörtle sokağa
çıkmak neredeyse bir cesaret sınavı haline
gelmiş. Akşamüstü ise soğuk rüzgarlar sizi
sarmış, “Bu da ne ya?” derken, bir yandan
da boğazınızda bir gariplik hissediyorsunuz.
İşte o an anlıyorsunuz ki, bu hava
değişiminden en çok etkilenen bizleriz. Biz
kim miyiz: Tabii ki İzmirliler!

Mevsim geçişleri, havaların soğuyup
ısındığı dönemler tam bir şaka alanına
dönüşüyor. Bir gün güneşin altında
terlerken, bir bakıyorsunuz birden karşınıza
çıkan soğuk rüzgarla üşümeye başlamışsınız.
Bu hal, gerçekten de bedenimizi kandıran
bir oyun gibi. Sıcaklık öyle bir dengesiz,
vücudun da kafası karışık; ne yapsanız,
hiçbir şey doğru olmuyor. Terlersiniz, sonra
üşürsünüz, sonra yeniden terlersiniz.
Derken, sonunda tabii ki hastalıklara
davetiye çıkarmış olursunuz!

Sıcaklıklar artmaya başladığında, herkesin
ruhu açılıyor, balkonlar çiçeklerle
donanıyor, insanlar parklarda güneşin tadını
çıkarıyor. Fakat, bir yandan da vücut
savunmamızı zorlayan o yüksek sıcaklıklar,
en kırılgan anlarımıza denk gelir. Terleme
başlayınca, o kadar dikkat etmiyoruz, çünkü
güneşli havada ne olabilir ki, değil mi? Ama
sonra, bir anda gökyüzünden gelen soğuk
rüzgarlar "Merhaba!" derken, bizi yakalıyor.
Aniden terlerken üşümek de cabası!

Sıcak-soğuk değişimi, bir yandan sağlıklı
kalmak için mücadele ederken, bir yandan
da "Ben hastalık almadan bu dönemi nasıl
atlatırım?" sorusunu beynimizde sürekli
dönmesine neden oluyor. 

Her gün, sabah çıkarken hafif giyinirken
öğlen olduğunda birden soğuk havalar
nedeniyle üşümeye başlamamız, havaların
ne kadar da fena değiştiğini gösteriyor.
Gerçekten, havanın bu türlü düzenini
çözmek mümkün değil.Soğuk hava
beklenmedik bir şekilde gelip her köşeden
sinsi bir şekilde bizi buluyor. Rüzgar
yüzümüze vurduğunda, boğazımızda garip
bir yakıcı his, burunumuzda ise kısıtlamalar
başlıyor. Hiç beklemediğimiz bir anda, sıcak
havalar yerini soğuk hava dalgasına
bırakıyor ve kendimizi hastalık yolunda
buluyoruz. O an, “Bir dakika önce
güneşliydim, nasıl bu kadar hızlı üşüdüm?”
diye düşünürken, vücudumuz isyan etmeye
başlıyor. Burada da devreye vücudumuzun
“Beni anlamadınız galiba, ben birden fazla
şeyle uğraşırım” yaklaşımı giriyor. Bir yanda
üşüyorsunuz, bir yanda terliyorsunuz, bir
yanda burnunuz tıkalı, bir yanda da
sırtınızda hafif bir ağrı hissediyorsunuz. İşte
bu mevsim değişimleri, sağlığımızı tehdit
ederken vücudumuzun şaşkın halini
gösteriyor.Her sabah uyanıp dışarı
çıktığınızda ne giyeceğinizin bir muamma
olduğu bir dönemden geçiyoruz. Bir yanda
güneş ışığı, bir yanda soğuk rüzgarlar, bir
yanda ise alerjiler ve boğaz ağrıları ile karşı
karşıya kalıyoruz. Havanın şu sürekli
oyununu oynaması insanı hem
eğlendiriyorhem de hasta ediyor. Kafamız
karışmış durumda. Ne yapacağız? İzmir’in
havasına aldanmayacağız…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Aldanmayın
İzmir’in
havasına!

ayla1kublay1@gmail.com

Zeynep 
Özdamar
Ertekin 
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İlkokul son sınıfta en sevdiğimiz şeylerden
biri mahallemizdeki arsada futbol oynamaktı.
Okul çıkışı önlüklerin yakasını çözmeden
koşardık sahamıza. İrice iki taş arası on beş
çocuk adımı hesapla kaleleri kurup nefes
almadan başlardık oynamaya. Oyun kuralları
mı dediniz? Mahallede öteden beri uygulanan
kurallara göre oynardık biz. Beşe beş
takımlarlaaltıda devre on ikide biter usulü.
Beleşten golün düşmanı anlamına gelen ofsayt
burada tedavülden kaldırılmış olup, bol golün
desteklenmesi adına üç korner bir penaltıya
karşılık gelirdi. Taşın üzerinden geçen topların
gol sayılıp sayılmaması “adamınız bile gol
diyor oğlum” cümlesinin rakipte yapacağı etki
sonucu verilecek demokratik karara kalmıştı.
Hele size topa abanmak yok desem? Futbol
anayasamızda olmayan ve topa çok şiddetle
vurma anlamına gelen abanma halinde top
kalenin ortasından geçse de gol geçerli
olmazdı. Çocuk yüreği işte, şiddeti daha o
yaşta reddediyorduk. Bu geniş izahatı takiben
izninizle size küçük bir öykü anlatacağım.
Bizim mahalleye iki tane iri kıyım abi

dadanmıştı. İnsandan söz ederken tane
denmez kişi denir biliyorum ama o ikisi tane
ile anılan ne varsa o türdendi işte. Sahanın
kenarındaki taşlara oturup “yeşilli koş şuraya,
şişko gel bakalım sen ortaya” diye emir
yağdırırlardı. On bir yaşını süren çocuklar
olarak taktikten ne anlarız ki biz? Arada “vur
vur “ diye gaza getirir, vurulan top auta çıkınca
“hadi bir koşu tornacıya git ayağına torna
çeksinler ufaklık “cümlesine muhatap olurdu
kulaklarımız. Hele ben doksana uçmama
rağmen golü önleyemeyince “yuh, uçan çuval”
diye seslenilmesine cidden tav olurdum.
Neredeyse her gün aynı minvalde sürüp giden
bu olay yüzünden artık ne neşe ile oynamak
kalmıştı, ne de maçtan alınacak keyif. Derken
bir gün bizim takım kaptanının canına tak
etmiş olmalı, bütün cesaretini toplayıp yüksek
perdeden arz ediverdi günlerdir biriktirdiğimiz
duygularımızı. “Sıkıyorsa gelin bizle oynayın
bakalım!” Aman efendim aman. Meğer
sanatçılarımız dünden bekliyorlarmış bu
meydan okumayı. Afili yürüyüşlerle sahaya
dalmalarını izleyen süreçte arkadaşından
büyük görünen uzun boylusu plastik
topumuzu tek ayakta yaklaşık yirmi otuz kez
sektirerek gözdağı anlamında kısa bir şovu
takiben gürledi : ”-Tamam, biz ikimiz, siz
hepiniz!” Kısa bir toplantı yaptık aramızda.
Beşe iki oynama şeklinde kabul edilerek
başlayan maçta zaman ilerledikçe güneşe kar
dayanmayacağı gerçeği ağır ağır vurmaya
başlamıştı yüzümüze. Biri tekme tokat
oynuyor, öbürü sürekli varyete yaparak bizi
arsaya bitişik otobüs durağındakilere rezil
ediyordu. Skor tabelasındaki sıfıra karşı
durmak nedir bilmeyen sayılar nedeniyle eve
gidecek yüzümüz kalmamıştı. Yedeklerden de
fayda yoktu. Hoş katkıları ne olacaktı ki,
neticede onlar da bizim gibi çocuk,

Barcelona’nın alt yapısı değil ya. Arada bir
değişiklik yapmamıza karşın sonucun
oluşmasına hiç birimiz engel olamıyorduk.

GİZEMLİ ANTRENÖR
Yetmiyormuş gibi bir de birbirimizi

suçlamaya başlamıştık kaybedenlerin bilinen
şarkısını söyleyerek. On ikide bitecek maçta
on birinci golü kaleden çıkardığımızda
nedense birden durup eli iyice yükseltmeye
karar verdiklerini ilan ettiler. Kendilerine o
kadar güveniyorlardı ki şu cümleyi kurmakta
bir sakınca görmemişlerdi. “Hadi bakalım,
atan galip”.

Bu meydan okuma o denli yüksek sesliydi ki
otobüs durağındaki yaşlı bir amcanın arsaya
doğru yürümeye başladığını gördük. Yanımıza
geldiğinde: “Delikanlılar, beş dakikalığına
antrenör olayım mı şu ufaklıklara, hem belki
bugün öğrenecekleri bir kaç şey hayatta da
lazım olur onlara” deyişi bugün bile hala
kulağımda. Birbirlerine bakıp güldüler dev
rakibin yenilmez oyuncuları. “O zaman beş
dakika mola” dedi kısa olanı. Bu süreçte onlar
topu sektirerek çevredeki kızlara hava atmayı
sürdürsünler, yaşlı amca” toplanın bakalım”
dedi bize.

Elinde iki adet pazar filesi olmasa, pek
azametli duruşunu gören onu dünya kupası
finalindeki takımına taktik vermeye hazırlanan
teknik adam sanır. Önce hepimizi babacan
tavırla süzen amcamız eli ile rakibimizi işaret
ederek: ”Bakın çocuklar dedi, rakip güçlü ve
daha önemlisi gücünün farkında, bu yüzden
sizin artık kavga etmek yerine birbirinize
destek olmanız lazım. Birbirinizi suçlamadan
hata yapanın açığını kapatmak, kendinizi değil
her şeyden önce inandığınız değerleri
korumayı düşünerek takım gibi oynamanız
şart. Öyle her topu alan tek başına çalım yapıp

gol atacağını düşünürse, işte böyle topu
ayağınızdan alıp kevgire çevirirler sizi. Size
lazım olan tek şey sahanın kenarlarına doğru
açılıp birbirinize güvenmek ve topu ayağınızda
tutmadan sabırla boş adama pas yapmak.
Akıllı olursanız yenilmeyecek güç yoktur bu
hayatta. Beklediğiniz golü de ancak böyle
atabilirsiniz” dedi. Öykümüz bu kadar
efendim. Sıkılanlardan özür dileriz. Şimdi
“Biz bir araba dolusu lafı boşuna mı dinledik,
sonuç ne oldu?” diyenleriniz olduğunu
hissediyorum. Eh madem öyle anlatayım bari.
Yediğimiz on birinci golün başlama vuruşunu
yapan kaptanın pasını alan santrfor rakibin
üzerine gitmek yerine dönüp topu kaleye yani
bendenize kadar yolladı. Bu sırada diğerleri
amcamızın tarif ettiği şekilde kenarlara doğru
açılarak sahaya yayılmışlardı. Ben elimdeki
topu sağ beke, sağ bek ortadaki kaptana,
kaptan da hızla sol çizgiye geçen santrfora
iletti. Rakipler üzerine doğru hamle yapınca
dönüp o da topu gerideki sol beke yollayınca
rakip bir çemberin içine düşmüş oldu. İki üç
dakika boyunca kendilerini oldukça
sinirlendiren bu adam-top kovalamacasının
takiben topa en son kaptanımızın bütün gücü
rakip kaleye doğru vurduğunu hatırlıyorum o
kadar. 

Boş kaleye doğru hızla giden topun gol olup
olmadığı bugün aklımda kalmadı ve yine her
nedense amcanın bize öğrettiklerini o gün
dışında hayatımızın hiçbir yerinde köhne
ezberlerimiz yüzünden pek uygulayamadık
ama bugün futbolcuların antrenman ve maç
öncesinde oynamayı çok sevdikleri beşe iki
ortada sıçan oyununu muhtemelen bizim icat
ettiğimizi söyleyebilirim. İnanmayan bu
öyküyü anlatırken gözlerimde biriken
damlalara değil, sahadaki futbolcuların
gözlerindeki çocuksu sevince baksın.  

KÖKKILINÇ

YAKAMOZ
ÇAĞLAYANkokkilinc@yahoo.com

Atan galip

Karşıyaka filede
pes etmeyecek
KADINLAR Voleybol 1'inci Ligi A
Grubu'nda İzmir derbisinde konuk
olduğu lider Papara Göztepe'ye 3-1
yenilen zirve takipçisi İnfo Yatırım
Karşıyaka'da voleybol şube yönetimi
yazılı bir açıklama yaparak Sultanlar
Ligi hedefinden vazgeçmediklerini
vurguladı. Centilmence mücadelesi
nedeniyle ezeli rakipleri Göztepe'yi
tebrik eden yeşil-kırmızılılar,
"Sahada beklentimizin altında
kaldığımız bir maç oynadık. Yeni
transferlerimizin takıma uyum
sağlaması ve oyuncularımızın birlikte
daha fazla süre alarak birbirlerini
daha iyi tanımaları için zamana
ihtiyacımız var" dedi. (DHA)

Altınordu'nun nazar
BONCUĞU UĞUR
2'NCİ Lig Beyaz Grup'ta ikinci
devrede üst üste 3 beraberlik alarak
şampiyonluk yarışından kopan
Altınordu'da ara transfer döneminde
kadroya dahil edilen 5 futbolcudan
sadece orta saha oyuncusu Uğur
Çetinkaya takıma katkı sağladı.
3'üncü Lig temsilcisi Efeler 09
SFK'dan 3.5 yıllığına transfer edilen
22 yaşındaki futbolcu 3 maçta da ilk
11'de sahaya çıkıp 221 dakika oyunda
kalırken; 1 gol, 1 asistle takıma katkı
sağladı. İç sahada 1-1 biten
Kepezspor maçında kırmızı-lacivertli
formayla ilk golünü atan Uğur,
Isparta deplasmanında Hüseyin'e
asist yaptı. (DHA)

2'NCI Lig Beyaz
Grup'ta evinde aldığı
2-1'lik Sincan
Belediyesi Ankaraspor
galibiyetinin ardından
deplasmanda
Kastamonuspor'a 4-0
yenilen Altay'da
altyapıdan yetişen 3
futbolcu geçen hafta
ilk kez ligde forma
giyme heyecanı yaşadı.
Müsabakanın 72'nci dakikasında oyuna
giren 18 yaşındaki ön libero Özay
Hepgüler, ilk profesyonel maçına çıktı.
Daha önce kupada 1 kez şans bulan aynı

yaştaki stoper Mert Yıldırım, 90'ıncı
dakikada oyuna girerek ilk kez ligde
forma terletti. İzmir ekibinde 19 yaşındaki
sol bek İbrahim Kıravi de yine 90'da oyuna
alınarak ilk profesyonel deneyimini

yaşadı. Transfer yasağı
bulunan Altay'da geçen
hafta ilk 11'de altyapı
patentli 8 futbolcu yer
alırken, yedek
kulübesinde altyapıdan 7
genç yer aldı. Oyuna giren
5 oyuncuyla birlikte
altyapıdan toplam 13
oyuncu süre buldu. Ligde
cumartesi günü evinde
oynayacağı Beykoz

Anadolu Spor maçına odaklanan Altay'da
sarı kart cezalısı Salih ile tedavileri süren
Mehmet Nur ile İsa Toygar forma
giyemeyecek. (DHA)

Süper Lig'de Avrupa
kupalarına katılma
mücadelesi veren
Göztepe, her maç

müthiş bir taraftar
desteğiyle kapalı
gişe oynadığı evi

Gürsel Aksel
Stadı'nın

kapasitesini 800 kişi
daha artırdı

SARI-kırmızılılar maraton tribünün en üst
noktasına dört sıra daha tribün montajı
yaptırdı. Koltukların da takılmasıyla 800
taraftar daha iç sahadaki son Alanyaspor
karşılaşmasından itibaren maraton tribününde
maçları izlemeye başladı. Yönetim ayrıca kapalı
tribünde ekstra loca yapımının da sonuna geldi.

Toplam 20 bin 756 kişilik kapasiteye ulaşan
Gürsel Aksel Stadı'nda kale arkalarında ayakta
seyircisiz uygulaması ise talimatlar gereği
şimdilik kabul edilmedi. Güney kale arkasında
ayakta seyirci uygulaması için yoğun çaba sarf
eden yönetim olumlu yanıt alamadı.
Uygulamanın hayata geçirilmesi halinde kale
arkasındaki koltuklar sökülecek ve Türkiye'nin
en yeni ve en modern statlarından Gürsel Aksel
Stadı'nın seyirci kapasitesi 25 bin kişiye
yükselecek.

FOFANA VE FURKAN'A VEDA
Ara transfer döneminde Brezilya'nın

Athletico Paranaense takımından golcü
Emersonn Coreira ile Alanyaspor'dan stoper
Furkan Bayır'ı kadrosuna dahil eden Göztepe,
iki oyuncusuyla vedalaştı. Sarı-kırmızılılar,

sezon başında büyük umutlarla Chelsea'den
kiralanan ancak ilk yarıda Beşiktaş maçında
ağır sakatlık yaşayıp ameliyat olan Fildişi
Sahilli golcü Datro Fofana'nın sözleşmesini
feshederken, genç golcü İzzet Furkan Malak,
Sport Republic'in yönettiği İngiliz ekibi
Southampton'un U21 takımına kiralandı.

Kulüpten yapılan açıklamalarda, "U9’dan
itibaren akademimizin tüm yaş gruplarında
forma giyen profesyonel futbolcumuz İzzet
Furkan Malak'ın, Sport Republic ailemizin
parçası olan Southampton FC U21 takımına
sezon sonuna kadar kiralık transferi
konusunda anlaşmaya varılmıştır.
Akademimizden yetişen genç oyuncumuz
Furkan’a yeni yolculuğunda başarılar diliyoruz.
Yolun açık olsun Furkan. Kiralık olarak
formamızı giyen Fofana'nın, kulübü Chelsea
FC'ye dönmesi konusunda hem oyuncuyla hem
de kulübüyle anlaşma sağlanmıştır. Fofana'ya
teşekkür ediyor, devam eden kariyerinde
başarılar diliyoruz" denildi. 

Göz-Göz'de golcüler Romulo ve Juan'ın
yaklaşık 3'er hafta sahalardan uzak kalacağı
açıklanmıştı. (DHA)
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KADINLAR Voleybol
1'inci Ligi A Grubu'nda
19'uncu haftanın
kapanış maçında
konuk ettiği zirve
takipçisi ezeli rakibi
İnfo Yatırım
Karşıyaka'yı 3-1
mağlup eden lider
Papara Göztepe,
zirvedeki yerini
sağlamlaştırdı.
Sezonun ilk yarısında
deplasmanda aynı
skorla mağlup ettiği
yeşil-kırmızılı takımı
taraftarı önünde de
dize getiren sarı-
kırmızılı takım Play-
Off etabı öncesi
şampiyonluğun en
güçlü adaylarından
olduğunu gösterdi.
Kulübün kuruluşunun

100'üncü yılında
hedefini Sultanlar Ligi
olarak belirleyen
Göztepe'de Bornova
Atatürk Spor
Salonu'nu tıklım tıklım
dolduran taraftarlar
maçtan sonra
oyuncularla büyük
sevinç yaşadı. Birçok
taraftar da tribünlerin
dolması nedeniyle
dışarıda kaldı.  İki
takımın sahaya
çocuklarla el ele çıktığı
İzmir derbisini
Göztepe'nin eski
başkanvekili olan Talat
Papatya, Karşıyaka
Başkanı İlker 
Ergüllü ve Karşıyaka
Voleybol Şube Başkanı
Onur Güner yan yana
izledi. (DHA)

ALTAY'DA 3 GENÇ İLK KEZ OYNADI
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İzmir sanat camiası, Türk resim sanatının
duayen isimlerinden Şeref Bigalı’yı anmak
için özel bir sergide bir araya geliyor.
Sanatçının doğumunun 100. ve vefatının
20. yılı
anısına
düzenlenen
"Şeref
Bigalı’yı
Anma ve
Saygı
Sergisi", yarın Ahmet Adnan Saygun
Kültür ve Sanat Merkezi’nde
sanatseverlerle buluşacak. Serginin
küratörlüğünü, Şeref Bigalı’nın
öğrencilerinden Aynur Mahmudova Kaplan
üstlenirken, açılış törenine sanatçının
oğlu, emekli büyükelçi Ahmet Necati Bigalı
ve ailesi de katılacak. (İHA)

Sanatseverlerin
beklediği haber 
İzmir Devlet Senfoni Orkestrası, devlet
sanatçısı şef Gürer Aykal yönetiminde
sanatseverleri büyüleyici bir müzikal
yolculuğa çıkaracak. Konser Cuma
20.00'de Ahmed Adnan Saygun Sanat
Merkezi'nde Denizbank ana
sponsorluğunda gerçekleştirilecek.
Senfonik gecede, Richard Strauss'un
zarif tınıları, Christoph Willibald
Gluck'un mitolojik derinliği ve Joseph
Packales'in modern dokunuşları bir
araya gelecek. Romantik dönemden
modern çağa uzanan zengin
repertuvarıyla konser, klasik müzik
tutkunlarına unutulmaz bir deneyim
sunmayı hedefliyor. (AA)

SAĞLIK EMEKÇİLERİNE
teşekkürlü pastalı veda 
Bakırçay Üniversitesi Çiğli Bölge Egitim ve Araştırma Hastanesi'nden emekli olan
30 personele teşekkür belgeleri verilirken, emektarlar pasta kesilerek uğurlandı
YÖNETİMDEN TEŞEKKÜR
Çiçeği burnunda emekçilere hastane
yönetimi tarafından verdikleri
hizmetlerden dolayı teşekkür belgeleri
takdim edildi. Hastanede düzenlenen
törene Başhekim Yardımcısı Atıl Birol,
Destek ve Kalite Hizmetleri Müdürü Filiz
Umutlu, Müdür Yardımcısı Tuncay Akar,
servis şefleri Halil Ekinci, Handan Erin,
Dilek Yipeldemir, Neslihan
Kandemir, Fatma Öztürk, Fatih
Şahin ve emekli personel katıldı. 

ÖLÜMSÜZLEŞEN ANLAR
Emekli personele, Başhekim Adnan
Yamanoğlu imzasıyla üzerinde,
“Göreviniz süresince kurumumuza
vermiş olduğunuz değerli katkılarınızdan
dolayı teşekkür eder, emeklilik
yaşamınızda sağlık, mutluluk ve
esenlikler dileriz" yazılı teşekkür
belgeleri verildi. Başhekim Yardımcısı
Atıl Birol da, personeli tebrik ederek yeni
hayatlarında mutluluklar diledi. Törenin
sonunda pasta kesilerek bu mutlu gün
ölümsüzlestirildi. (Haber Merkezi)
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Şeref Bigalı’ya 
özel koleksiyon

Karabük'ün Eflani ilçesinde baharın
müjdecisi olarak bilinen çiğdemler erken
çiçek açtı. Ana
yurdu Alpler,
Güney Avrupa
ve Akdeniz olan
Türkiye'de ise
genellikle dağ
eteklerinde
yetişen
çiğdemler,
doğayı
renklendirmeye
başladı.
Eflani'nin
Göller köyünde
1100 rakımlı
dağların
yamaçlarında bulunan çiğdemler erken
çiçek açtı. Sarı rengiyle doğanın yeşilinde
ahenk oluşturan çiçekler, bölgeye
gidenler tarafından fotoğraflanıyor. (AA)

Sarı çiğdemler 
erken çiçek açtı
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Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu’nun
2024-2025 eğitim-öğretim yılı faaliyet
programında yer alan 24
üniversiteden 127 sporcu
katılımıyla düzenlenen
"ÜniligBocce Türkiye
Şampiyonası" Mersin'de
yapıldı. Müsabakalarda, Ege
Üniversitesi sporcusu Beyza
Tatarlı, volo kategorisinde
Türkiye Şampiyonu oldu.
Genç sporcu şampiyonada
petank kategorisinde ise
Türkiye ikinciliğini elde etti.
(Haber Merkezi)

KASELER YAPTILAR
Medicana International İzmir Hastanesi, 4

Şubat Kanser Günü nedeniyle onkoloji
hastalarını sanatın iyileştirici gücüyle
buluşturdu. Hastalar, seramik atölyesinde
eğitmenler eşliğinde kase yaptı. Medikal
onkoloji uzmanı Dr. Murat Keser, “Genetik
araştırmalar, immünoterapi, hedefe
yönelik ve kişiye özel tedavi yaklaşımları,
kanser tedavisinde umut vadeden
alanlardır” dedi.

DÜZENLİ TARAMA
Keser, “Kanserle mücadelede bilimsel

gelişmelerin yanı sıra, toplumsal
dayanışmanın ve bireysel sorumluluğun
önemini hatırlamaktayız. Her birimizin
sağlıklı yaşam seçimleri yapması, düzenli
sağlık taramalarına önem vermesi ve
çevremizdeki insanları bilinçlendirmesi,
kanseri önlemede umut dolu bir geleceğin
kapılarını aralayacaktır” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
pahalılıktan etkilenen gençler için
açtığı, piyasa fiyatının yarısına
hizmet veren İzmirli Kahve’ye yeni
şubeler geliyor. Güney Amerika
kahvelerinin kaliteli ve nitelikli
çekirdeklerden elde edilen ve
baristalar tarafından hazırlanan
kahvelerin sunulduğu İzmirli
Kahve’nin yeni şubeleri Konak

Varyant, Alsancak ve 
Hatay’da olacak. Ayrıca
önümüzdeki günlerde 
“Kahvem Termosta” 
uygulaması da başlayacak.
“Kahvem Termosta” 
uygulaması ile tüketilen 
bardak sayısının da 
azaltılması hedefleniyor. 
(Haber Merkezi)
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